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זה   גב' מירב מאיר:  את  להביא  נוכל  שאולי  כדי  ארז,  של  הפנייה  בקריאת  להתחיל  אפשר 

 להצבעה? 

 

 אי אפשר להביא להצבעה דבר כזה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ום למי שחולה קורונה. השתתפות בז גב' מירב מאיר: 

 

 זה לא משהו שניתן להצביע.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אם המועצה מאשרת? אם המועצה מאשרת?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 תוקף משפטי.  לא, גם אם המועצה מאשרת, אין לזה עו"ד תהילה סובל: 

 

 גם בתל אביב וגם בחיפה עשו את זה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

המדינה אני   עו"ד תהילה סובל:  כרגע  חוקי.  לא  זה  אביב,  בתל  זה  את  עשו  הם  איך  יודעת  לא 

   -מסדירה את זה בימים האלה. אבל כל עוד אין הסדרה רשמית, אין אפשרות לעשות את זה מבחינה

 

   -אז בתל אביב וחיפה גב' דבי סלוצקי: 

 

 בתל אביב זה נשען על חוות דעת יועץ משפטי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -במזכרת בתיה עשו את זה והלכו לבג"צ, והעירייה הילדסהיימר:מר אריאל 
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 וגם בפתח תקווה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 והעירייה הפסידה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -כן, והייתה צריכה... את כל ה עו"ד תהילה סובל: 

 

 ונאלצו לעשות עוד פעם את כל הישיבה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

בכל מקרה יש כאן דברים שהם יסודיים, שהם לא נוגעים רק למועצת העיר   אוב: גב' רונית ויינטר

   -הזאת, והם צריכים להישמע. אני חושבת חיים

 

לא, לא, לא, אני רוצה להסביר, היה לנו פה גם אדם אחד שהיה חולה, והבאנו   מר חיים ברוידא: 

 את הדבר הזה את הסוגיה הזאת, ונאמר לנו לא.  

 

 אוקיי, אפשר שתישמע דעתו לפחות?  ראוב: גב' רונית ויינט

 

 של מי?  מר חיים ברוידא: 

 

 של ארז, שהוא ביקש שנקריא אותה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -מה זה קשור אחד בשני? טוב חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

  -אפילו לא להשמיע את דעתו גב' רונית ויינטראוב: 
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 ראש העיר. –סקירה ודיווח  .1

 

המניין   ידא: מר חיים ברו מן  מועצה  ישיבת  פותח  אני  לכולם,  טוב  פותח 30.1.2022ערב  אני   .

הקורונה בנושא  קצרה  ברמה    בסקירה  גם  ירידה  לקראת  שאנחנו  מקווה  אני  עדכונים.  ומספר 

שנוכל לראות את השיא של הגל הזה כבר מאחורינו. האתגר הגדול  הלאומית בהיקף הנדבקים, כך  

הי בשבועות האחרונים  אגפיה  שלנו  מכלול  על  העירייה,  של  מיטבי  תפקוד  על  הניתן  ככול  לשמור  ה 

 השונים, כשהדגש כל הזמן על מערכת החינוך.  

לשמחתי היקף מוסדות החינוך שהושבת מפעילות, היה ממש נמוך. וזה מתייחס גם לגנים וגם לבתי 

עד   רעננה  יותר.  נמוכים  יודעים  שאתם  כפי  ההתחסנות  אחוזי  שם  יסודיים,  העיר ספר  היא  היום 

רוצה  אני  הגיל.  שכבות  בכל  בארץ  ביותר  מהגבוהים  אצלנו  ההתחסנות  אחוזי  בישראל,  המתחסנת 

כאן  הבאנו  שאנחנו  העובדה  עצם  לנו.  וסייעו  המעגל  בתוך  פה  שהיו  האנשים  לכל  תודה  להגיד 

ש הרענני  לציבור  כבוד  תעודת  וזאת  שמח  אני  ולכן  לנו,  עזר  החולים,  קופות  את  מגלה  ביוזמתנו 

 אחריות אזרחית וסולידרית קהילתית. 

ואסטרטגיה   מדיניות  של  מובהק  תוצר  הוא  הזה  הנתון  שגם  לומר  לי  מהרגע חשוב  החל  עירונית. 

ביותר   הטובים  התנאים  את  החולים  קופות  עבור  להעמיד  על  כמטרת  לנו  שמנו  הגיעו,  שהחיסונים 

ו שיתופי ציבור עם מומחים ורופאים,  לביצוע מבצעי החיסון. תמכנו ברמת תשתיות ההסברה, קיימנ

הכול כדי לסייע ולהנגיש לציבור את מתחמי החיסון והמידע הרלוונטי. לשמחתי מאמצים אלה נשאו  

פרי. פעלנו רבות בשבועות האחרונים מול קופות החולים ומשרד הבריאות, כדי להביא לפתיחה של 

 יד את הלחץ מהתחנות כאן בעיר.  נוספים גם בערים השכנות, כדי להורמתחמי דיגום ובדיקה 

הנפשיים  מהנזקים  גדול  שחלק  להבין  חשוב  המחלה,  בגלל  הנגרמים  הבריאותיים  הסיכונים  לצד 

שיכולים להיגרם לבני הדור הצעיר, עלולים לנבוע משיתוק והשבתה של מערכת החינוך. לכן כבר לפני  

עם יחד  בטלוויזיה  גם  הופעתי  פומבית,  בקריאה  יצאתי  מהממשלה   כשבועיים  נוספים  ערים  ראשי 

התאמות  לעשות  וצריך  דינמית,  חיים  מציאות  עלינו  כופה  הקורונה  הבידודים.  מדיניות  את  לחדול 
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למצב ולבחון כל דבר לגופו. אני שמח שהחלטה כזו התקבלה, ואני מקווה שזה ייתן לתלמידים ולנוער 

הוריהם וגם את הסבים והסבתות  שלנו יציבות שהם כל כך כמהים וזקוקים לה בעת הזו, כולל את  

כן בתוך המעגל הזה. כפי שנהגנו במהלך כל השנתיים האחרונות מאז פרוץ הקורונה  גם  שנמצאים 

 לחיינו, אנו נותנים דגש גם לאוכלוסיות הגיל השלישי. 

אנחנו דואגים שאף אחד לא ימצא את עצמו לבד. הקורונה רק העצימה את הצורך הזה, וחשוב לתת  

מענה   יחידניות לכך  משפחות  קשישים.  בבדידות  לטיפול  מיוחדת  יחידה  הקמנו  ומקצועי.  רציף 

מענה לתת  כדי  הכול  נפש.  תשושי  ואנשים  ועדי   עריריים  בעזרת  בשטח  לצרכים  אמת  בזמן  אמיתי 

 בתים ומתנדבים. זה חלק מהכוח שלנו כקהילה מהסולידריות שמאפיינת אותנו, ולכך אנו מחויבים.  

מסתובב ודאי  אנו  אתם  לבנים,  יד  רחבת  בית  ושדרוג  לחידוש  לעבודות  שיצאנו  ורואים  בעיר  ים 

פיתוח   עם  מתקדמים  אחוזה.  רחוב  לשדרוג  הפארק    11נערכים  נבנה  שם  רעננה,  בפארק  הדונם 

גינות ציבוריות, מגרשי ספורט חדשניים, בתי   האתגרי החדש. אנו מקדמים שבילי אופניים חדשים, 

אנו מאיצים את העבודות על  גני ילדים נבנו מתחילת הקדנציה.    20העת.    ספר וגני ילדים שנבנים כל

שהולך   אחד  שכל  היקף  רחבת  פעילות  מתוך  קטנה  טעימה  רק  וזו  השוק,  ברחוב  החדש  המדרחוב 

 ברחוב רואה אותה. לסיום ברמה העירונית, אני שמח לעדכן בכמה בשורות משמחות.

בהישגי הפותחת  לחמישייה  קפצו  רעננה  לתלמידי  בבגרות  כבוד    5-ם  תעודת  זו  מתמטיקה.  יחידות 

ולכל   הצוותים,  לכל  תודה  אומר  אני  כולנו  ובשם  החינוכיים.  ולסגלים  העירונית  החינוך  למערכת 

ובטח  הכביש  למעבירי  וגם  לסייעות  לפקידות,  למחנכות,  למורות,  למנהלים,  אומר  זה  הצוותים 

אם שכחתי מישהו מהם, כולם עוסקים באותה לאבות הבית. כולם ללא יוצא מן הכלל, ואני מצטער  

מלאכה, ואנחנו נמשיך להעמיד את החינוך בראש סדר העדיפויות, זה המפתח לחברה וקהילה טובה  

 יותר. 

  20-בשנים האחרונות נוספו ברעננה כמויות אדירות של מוסדות חינוך נוספים. אם אני מדבר מעבר ל

ר נמצא כבר, ועובד בצורה מדהימה, פנטסטית. אני לוקח הגנים, אני יכול לומר לכם שבית הספר ליאו

הרבה קרדיט כולל האנשים שיושבים סביבי, שהחלטנו לתת לילדים שהם בעלי צרכים מיוחדים את  

המקום שלהם, את המקום החם. בית הספר לילדים של מה שנקרא מכוונים, בית הספר למצוינות,  
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ספר מיתרים נמצא גם על האג'נדה, וגם כבר נמצא  כבר גם נמצא בשלבי התקדמות ופועל, וגם בית  

 בבנייה נרחבת.  

ב זכתה  שהעיר  התבשרנו  ו  5-אנחנו  יפה.  לישראל  המועצה  מטעם  יופי  בתחום   5-כוכבי  כוכבים 

ציון   קיבלנו  הכבוד.  כל  אז  לתת.  שאפשר  המקסימום  זה  לחירום,  ביותר   100המוכנות  הגבוה 

 100. אני חושב שהציון  90יום הציון המירבי שלנו היה  בביקורת על התנהלות במשאבי אנוש. עד ה

 אנחנו בין הערים הבודדות שקיבלו את הציון הזה. אז יישר כוח גדול לכל העוסקים במלאכה.  

העיר גם הוכרזה כרשות ידידותית לעסקים, כאשר זכינו במקום השלישי בארץ מתוך דירוג שהקיף  

זו ישראל.  במדינת  והערים  היישובים  כלל  במהלך    את  שנקטנו  למהלכים  ועדות  גדולה,  הצלחה 

יצירתיים   פתרונות  של  רחב  במגוון  ולסוחרים  לעסקים  לסייע  כדי  האחרונות,  בשנתיים  הקורונה 

 וחשיבה מחוץ לקופסה. אז שוב תודה גדולה לכל אנשי העירייה המסורים שגרמו לזה לקרות. 

 

 שאילתא.  .2

 

אלי אלוש. א. יש פה את השאילתה של חבר המועצה  אנחנו עוברים לסעיף הב מר חיים ברוידא: 

 ואני אבקש ממנו להציג את השאילתה. 

 

שלום ערב טוב, זו שאילתה לישיבת המועצה בנושא אי קיום החלטות מועצת    מר אלי אלוש:

בשנת   שהתקיימו  העיר  מועצת  בישיבות  הרקע:  העיר 2021עיר.  מועצת  חברי  רוב  ידי  על  התקבלו   ,

בדבר ביטול סמכויותיהם ותפקידיהם של מספר חברי מועצת עיר, כאמור בסעיף    החלטות חלוטות,

   -לחוק הרשויות המקומיות. חבר מועצת העיר אילן כהן הודח מתפקידו 17

 

 אמרת שלא...   מר אילן כהן:
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 כמחזיק תיק חזות העיר.    מר אלי אלוש:

 

 אמרת לי בכניסה שלא תזכיר אותי.   מר אילן כהן:

 

  -חבר מועצת העיר חיים גולדמן  לוש:מר אלי א

 

 מה, אתה שקרן?    מר אילן כהן:

 

עייאש,   מר אלי אלוש: משה  לורן  העיר  מועצת  ההנדסה. חבר  מתפקידו כמחזיק תיק  הודח 

כי  תיק    קהודח מתפקידו כמחזי לעיל, מתברר  העיר כאמור  למרות החלטות מועצת  מינהל קהילה. 

הח את  מקיים  אינו  הנכבד  העיר  המועצה  ראש  חברי  את  ומעודד  מאפשר  ואף  המועצה,  לטות 

ואף להציג  ולהשתמש בתפקידיהם בלשכותיהם על חשבון כספי הציבור,  הרשומים מעלה, להמשיך 

הטעיית   ותוך  העיר,  מועצת  ולהחלטות  לחוק  בניגוד  וזאת  כדין,  שבוטלו  התיקים  כמחזיקי  עצמם 

 הציבור. 

חברי המועצה הרשומים מעלה להמשיך בתפקידיהם שאלה, ראש העיר הנכבד, מדוע אתה מאפשר ל

להשתמש בלשכותיהם ובתפקידיהם, אשר בוטלו כדין, בניגוד להחלטות מועצת העיר ובניגוד לחוק.  

 לפקודת העיריות הקובע, כדאי שראש העיר יקשיב מה שהחוק אומר.   140ולהוראות סעיף 

 

 אני שומע כל מילה שלך.   מר חיים ברוידא: 

 

רב    :מר אלי אלוש בכבוד  כהלכה.  יבוצעו  המועצה  שהחלטות  לכך  אחראי  יהיה  העיר  ראש 

 רחמים שלום ועו"ד אלי אלון. 

 

 אני אבקש ממנכ"ל העירייה להשיב לך.  מר חיים ברוידא: 
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לאחר   מר אריאל הילדסהיימר: המועצה.  ישיבות  במסגרת  בוטלה  אלו  לחברים  הסמכויות  האצלת 

  -משיכו לסייע בתחומםההצבעה הדגיש ראש העיר, כי הם י

 

 אתה יכול בבקשה לחלק לכל חברי המועצה. רגע אבל לפני שאתה מקריא.    מר אלי אלוש:

 

 אין בעיה, אין בעיה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הייתי רוצה לראות את מה אתה קורה.   מר אלי אלוש:

 

לדים שאתה  י  600בזה מה שאתה מתעסק אלוש? בזה אתה מתעסק? יש פה    מר אילן כהן:

ילדים בבית ספר, ואתה מתעסק בשטויות. אנחנו עובדים בהתנדבות בחינם,    600לא מצביע עבורם.  

 שהציבור יידע.  

 

 חבל, זה לא מעניין אותו.   מר משה עייאש לורן: 

 

 תלמידים דתיים אתה לא מצביע בעד.   600  מר אילן כהן:

 

ברשו מר אריאל הילדסהיימר: התשובה  את  מקריא  אני  אלו אז  לחברים  הסמכויות  האצלת  תכם. 

כי הם ימשיכו לסייע בתחומם  ישיבות המועצה, לאחר ההצבעה הדגיש ראש העיר  בוטלה במסגרת 

ומניעה בהעמדת אמצעים מסוימים לטובת החברים,    ובהתנדבות פי הכללים. ומכאן שאין פסול  על 

 אשר משקיעים מזמנם וממרצם. 

 

 ים האלה. אני שוב מודה לאנש מר חיים ברוידא: 
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 אני רק רוצה להגיד משהו.   מר אלי אלוש:

 

שעושים  מר חיים ברוידא:  האלה  לאנשים  מודה  שוב  אני  תגיד.  אתה  אסיים  אני  שנייה,  רגע 

ברחבי   הגינות  נראות  איך  היום  רואים  רעננה  תושבי  שכל  חושב  ואני  מדהימה,  עבודה  בהתנדבות 

אנ ההנדסה.  אגף  נראה  איך  היום  רואים  הם  על העיר.  ההנדסה  אגף  על  מחמאות  מקבלים  חנו 

השינויים וכמובן על כל הפעילות שעושה לורן עייאש במסגרות האלה. חברים אני גאה בכם על מה  

 שאתם עושים, זה כולל גם את דרורה שעושה את הכול בהתנדבות.  

 

לקבל   גב' רונית ויינטראוב:  יכולה  השימואני  בנושא  המשפטית  היועצת  של  ההתייחסות  ש את 

 בלשכות. 

 

   -התשובה לשאילתה נכתבה כמובן בתיאום עם מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אני רוצה רק  מר אלי אלוש:

 

 אוקיי, אנחנו ממשיכים חברים.  מר חיים ברוידא: 

 

 על השימוש בלשכות אני מבקשת לשמוע את היועצת המשפטית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שיכים הלאה. אנחנו ממשיכים, ממ מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אין פה התייחסות.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 הצעות לסדר.  .3

 

 הוצאות אגף הדוברות וההסברה א. 

 

  -הצעות לסדר מר חיים ברוידא: 

 

 אין פה התייחסות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש מחבר המועצה ניר קריסטל להציג את ההצעה לסדר שלו.   מר חיים ברוידא: 

 

כן, הצעה לסדר היום לישיבת המועצה שמן המניין. אנו החתומים מטה חברי   יר קריסטל: מר נ

וההסברה.   הדוברות  אגף  בהוצאות  ומתמשך  חד  לגידול  עדים  העיר,  סך    2019בשנת  מועצת  עמדו 

  3,236,800, אשר עומדת על סך של  ₪2022. לעומת הצעת התקציב לשנת    2,693,111הוצאות האגף על  

עובדים. הוצאות משרד הפנים   11-ל  10-. תקני האגף גדלו מ₪20.1% שמהווים    ₪543,689. גידול של  

ב לבדן  מ71%-גדלות  ל  263,000-,  של    452,000-₪  תוספת  לפני    ₪188,000,  כן,  כמו  מעגל.  אני   ,₪

ההצעה הוגשה בסמוך, היה היום האחרון להגדרת מועמדות לתפקיד    22.12.2021מספר ימים, ביום  

 זה, מנהל מדור שיווק ודיגיטל במתחם הצעירים.  נוסף בתחום

הצעת החלטה: מועצת העיר מכירה בכך כי היקף הצוות והמימון אשר הוקצו לאגף הדוברות בשנת 

, נתנו מענה מלא לצורכי העיר. אשר על כן, מנחה בזאת מועצת העיר את הנהלת העירייה לפעול 2019

, ולבטל את התקן האחרון אשר נוסף לאגף ואויש  10-ימים, להחזרת תקני אגף הדוברות ל  45בתוך  

. אגף הדוברות כגורם מרכזי אחד, ייתן שירות לכל יחידות העירייה באשר הן, ולא 2בשנה האחרונה.  

השונות.   העירייה  ביחידות  בנפרד  זה  בתחום  עובדים  הנהלת 3יהיו  את  בזאת  מנחה  העיר  מועצת   .
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מספר   מכרז  את  לבטל  הצעירים לתפ  256/2021העירייה  במתחם  ודיגיטל  שיווק  מדור  מנהל  קיד: 

. מועצת העיר מנחה בזאת כי הנהלת העיר תבצע את הפעולות הנדרשות  4באגף תרבות נוער ופנאי.  

על   יעלה  שלא  לסך  הפרסום  משרד  של  ההוצאה  חברי    263,000להקטנת  עשרת  חתומים  לשנה.   ₪

 המועצה מן האופוזיציה.  

 

אני מר חיים ברוידא:  אורך    אוקיי,  שלכל  קריסטל,  ניר  לך  מזכיר  אני  יעיר.  שהוא  לפני  רוצה 

מזכירות בניגוד, תקשיב, וזה לא כל כך חרה לך, למרות שזה היה. אני    2הקדנציה שלך אתה היית עם  

  -רוצה לומר לך דבר אחד, אם אתם הולכים להתעסק לגופו של אדם ולא לגופו של עניין

 

 קים בגופו של אדם בכלל.  לא, אנחנו לא מתעס מר ניר קריסטל: 

 

אין שום עניין. אתה יכול להגיד לי שיש תקן מעל הנטען. לבוא לקחת בין אדם  מר חיים ברוידא: 

  -שנמצא פה, שאולי מזווית פוליטית

 

 אנחנו מדברים על תקן, ולא על אדם.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אז אתה לא תקבע לי איזה איש אני אפטר מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא קובע לך כלום.   קריסטל:  מר ניר

 

 או לא אפטר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו מדברים על תקן.   מר ניר קריסטל: 
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כי   מר חיים ברוידא:  שייכנס,  כדי  האחרון  שהוא  ולקבוע  ולקחת  מצוינת,  עבודה  עושה  האיש 

   -אתם מכוונים אליו

 

 דיברנו על זה שלא דיברנו...  מר ניר קריסטל: 

 

 מכוונים אליו, האיש נמצא פה לדעתי.  דא: מר חיים ברוי

 

 דיברנו על תקן ולא על אדם.  מר ניר קריסטל: 

 

האיש עומד כאן. האם אתה יכול להסתכל לו בפנים ולקבוע לו אם לפגוע לו  מר חיים ברוידא: 

 עכשיו בפרנסה?  

 

  -א' הוא מר ניר קריסטל: 

 

 למה ניר קריסטל?   מר חיים ברוידא: 

 

   -' הוא אדם מדהיםא מר ניר קריסטל: 

 

 לא, תסביר לי למה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -שניים אני מר ניר קריסטל: 

 

 לא, תסביר לי למה, כי הוא עושה עבודה טובה ומקשה עליכם?  מר חיים ברוידא: 
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 לא, לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 למה? לא, אני מנסה רק להבין את הדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אמרנו שוב מר ניר קריסטל: 

 

אתה לא יכול, אם מישהו אחר היה מעלה, אם מישהו אחר היה מעלה את זה,   מר חיים ברוידא: 

 הייתי מבין.  

 

 חברי מועצת העיר.   10א' חתומים על זה  מר ניר קריסטל: 

 

  -כן, אבל זה שאתה קורא את זה, כשאתה למעשה לא מסתכל מר חיים ברוידא: 

 

 ה הולך אישית ולא עניינית. למה את גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, לא, לא, תעזבי, אני אסתדר איתו.  מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר גמור, יאללה תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

 בבקשה.  מר ניר קריסטל: 

 

  -, יש10אגב לא חתומים על זה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -, למה אתה אומר10חתומים על זה  מר ניר קריסטל: 
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   -אתה רואה אני ת ויינטראוב: גב' רוני

 

   -שנייה, אין חתימות, ולפנים משורת הדין מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אוי נו באמת, באמת מר ניר קריסטל: 

 

 אין חתימות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לחתום?  מר ניר קריסטל: 

 

 חתימה.  ההצעה לסדר, אני אומר לך את החוק, לא עמדתם בדרישת ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

ואינה תקינה, שהרי אין  מר אריאל הילדסהיימר: אני מקריא את התשובה, הצעה לסדר אינה קבילה 

תקציב   לגבי  אדם.  כוח  מכרזי  לשנות  או  לבטל  עירייה,  עובדי  לפטר  המועצה  מליאת  בסמכות 

ני התקציב בישיבה מיוחדת, הפרסום, הרי שהמקום לתת ביטוי לעמדה זו או אחרת הוא במסגרת דיו

 שנקבעה על פי פקודת העיריות. על כן ההצעה מוסרת מסדר היום.  

 

 אנחנו מבקשים להצביע על זה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אין הצבעה על משהו שהוא לא חוקי.  מר חיים ברוידא: 
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 אתה לא יכול להסיר אותה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא יכול.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

את  ר חיים ברוידא: מ להציג  מאיר  מירב  המועצה  מחברת  אבקש  הלאה.  ממשיכים  אנחנו 

 -ההצעה לסדר

 

 תהילה את יכולה להסביר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

חברי מועצה, זה נכון. אבל הסמכות שלכם היא לא    10שנייה, אומנם יש כאן   עו"ד תהילה סובל: 

להורות יכולים  לא  שאתם  כמו  זה  מוגבלת.  בסמכותכם   בלתי  אין  גם  למכרז.  לצאת  העיר  לראש 

 להורות לו לבטל מכרזים.  

 

 זו הצעה לא חוקית.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 או לבטל תקנים.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 שנה בתרבות... עכשיו אתם רוצים לבטל אותו?  20תקן שהיה    דוברת:

 

   -תהילה, השאלה מר מיכאל רייזמן: 

 

 לי רונית.   למה? תסבירי   דוברת:

 

אז  מר מיכאל רייזמן:  חוקי,  שזה  טוענת  את  אם  בעיה.  אין  חוקי,  לא  שהוא  אומרת  את  אם 
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 צריכים להצביע. אז בואו נשמע אם זה חוקי או לא חוקי. אם זה לא חוקי, לא נצביע. 

 

 זה לא בסמכותכם.   עו"ד תהילה סובל: 

 

   -אוקיי חבר'ה, חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 אתם לא רשאים לבקש דבר כזה.  ל: עו"ד תהילה סוב

 

נובע   מר חיים ברוידא:  לא  הדברים...  שכל  ומבין  מסתכל  שלא  בציבור  פה  אדם  אין  חבר'ה 

 מטובת הציבור.  

 

איסור שימוש בכלים  חקיקת חוק עזר עירוני בנושא הסדרת    -הצעה לסדר של מירב מאיר ב. 

 . בפארק רעננה ובגינות שעשועים בעירחד פעמיים 

 

לסדר  ם ברוידא: מר חיי ההצעה  את  להציג  מאיר  מירב  המועצה  מחברת  מבקש  אני  אוקיי 

 שהוגשה. 

 

 הגדלת התקציב היא לטובת הציבור?  מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא חוקי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מירב קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

בר יודעים מה משבר האקלים כבר כאן ולא ניתן להתעלם ממנו יותר. אנחנו כ גב' מירב מאיר: 
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באחריות   נושאים  כולנו  בנו.  רק  תלוי  והתיקון  העולם,  בכל  נוכח  הוא  בגללו.  בעתיד  לנו  מצפה 

ובחלק  והגנים  הטבע  ברשות  היקפו.  את  לצמצם  כדי  הסביבה  לשמירת  מחויבים  המצב,  להשלכות 

כלים   כידוע  ובחופים.  בשמורות  פעמיים  חד  בכלים  ושימוש  הכנסה  על  אסרו  כבר  החוף  חד  מערי 

פעמיים עשויים פלסטיק, שמיוצר מנפט, חומר גלם טבעי שהולך ומתמעט. בתהליך הייצור של הכלים 

למי  ומגיעים  כולנו,  נושמים  אנחנו  אותם  תעשייתיים  ושפכים  רעילים  גזים  מיוצרים  פעמיים  החד 

ולים. הנזק הסביבתי מתבטא גם בהררי הפסולת שאינם מתכלים, אלא לאחר שנים רבות.   התהום 

קריית ביאליק כבר הוסיפו סעיף בחוק העזר העירוני בנושא. אז רעננה אומנם לא תהיה ראשונה,  ב

 אך היא תוכל להיות ממובילות השינוי.  

הבאות:   ההחלטות  את  לקבל  מהמועצה  אבקש  לעיל  שפורטו  הדברים  על  1לאור  תאסור  העירייה   .

ב השעשועים  גינות  ובכל  רעננה  בפארק  פעמיים  חד  בכלים  שימוש  שימוש  על  תאסור  העירייה  עיר. 

פירוט   הכולל  בנושא,  עירוני  עזר  חוק  העירייה  תוסיף  כך  לשם  העירייה.  במבני  פעמיים  חד  בכלים 

תהיה בצד חוק העזר    –המקומות בהם לא ניתן להכניס כלים חד פעמיים. ובהתאם לחוקי עזר דומים 

 אכיפה מתאימה. תודה רבה. 

 

 בקשה.  אוקיי, אריאל ב מר חיים ברוידא: 

 

לצמצום  מר אריאל הילדסהיימר: פועלת  הרשות,    העירייה  במתקני  פעמיים  חד  בכלים  השימוש 

של   הפחתה  יעד  קבעה  אשר  סדורה,  תכנית  סוף    75%באמצעות  בוטל  2022עד  החינוך  במערכת   .

השימוש בחד פעמי. בצהרוני גני הילדים נערך פיילוט דומה בבתי הספר, והעירייה אף זכתה בתמיכה  

 המשרד להגנת הסביבה להרחבת המהלך למוסדות נוספים.  של

בהיבט  ובעייתי  דרסטי  צעד  הינו  פעמי,  בחד  שימוש  על  גורף  איסור  הציבורי  למרחב  הנוגע  בכל 

החוקתי. ישנן זכויות יסוד של אוכלוסיות שונות, והשלכות בתקופת הקורונה, לרבות פגיעה בבריאות  

מוצע   כן  על  האכיפה.  וישימות  אגב, הציבור  חברה  את  בה  הסביבה,  לאיכות  הוועדה  את  להסמיך 

 -שתבחן את ההצעה ואת האיזונים המתאימים
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 היא לא באה.    מר אילן כהן:

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

 היא לא באה לישיבות בכלל, פעם אחת ראיתי אותה.   מר אילן כהן:

 

  -על כן מוצע מר אריאל הילדסהיימר:

 

 א. היא תבו מר חיים ברוידא: 

 

 כשיתחשבו בשעות האנשים העובדים, אז אני אבוא.   גב' מירב מאיר: 

 

 אבל מה לעשות? כולנו מתנדבים...   מר אילן כהן:

 

 יש גם כאלה שעובדים.   גב' מירב מאיר: 

 

  -אילן, אילן מר חיים ברוידא: 

 

י  מר אילן כהן: כן  אני  למה  באים.  לא  אתם  לישיבות  שתבואו  מתחנן  אותך,  מזמין  כול ... 

 לבוא? 

 

שתיבחן   מר אריאל הילדסהיימר: הסביבה  לאיכות  הוועדה  את  להסמיך  מוצע  כן  על  אשלים,  רק  אני 

 את ההצעה... 
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 רגע, למה אתה מקריא כשחבר מועצה מפריע?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רונית, אני לא דיברתי אליך בבקשה. את זאת שמניעה את כל האש פה  מר אילן כהן:

 

אל תנהלי את הישיבה. אני מבקש ממך באמת במלוא הרצינות, אל תנהלי את   ברוידא: מר חיים 

 הישיבה. 

 

 בשקט מתחת למסכה.    מר אילן כהן:

 

 אילן מה קרה, אילן?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, כל הזמן היא...    מר אילן כהן:

 

 מה קרה לך היום?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 -אני לא נגד  מר אילן כהן:

 

   -אני מבקש מכולם ים ברוידא: מר חי

 

 ... לא באים לישיבות.    מר אילן כהן:

 

בדברים,  מר חיים ברוידא:  יתערב  לא  אחד  ואף  הישיבה,  את  אנהל  אני  מכולם,  מבקש  אילן, 

 תודה לך רונית. קדימה.  
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להסמיך מר אריאל הילדסהיימר: מוצע  כן  ואת    על  ההצעה  את  שתבחן  הסביבה  לאיכות  הוועדה  את 

 נים המתאימים ותגבש בהתאם המלצה, לגבי הדרך, המועד והיקף...  האיזו

 

  -אוקיי מר חיים ברוידא: 

 

רגע, רגע, תהילה תראו אי אפשר שיש הצעה לסדר לקבל תשובה ולא להצביע.  מר מיכאל רייזמן: 

  -אם מחליטים

 

 -לא הבנתם, אנחנו הולכים להצבעה. חבר'ה, חבר'ה מר אריאל הילדסהיימר:

 יחד(  )מדברים 

 

ואת  מר חיים ברוידא:  ההצעה  את  שתבחן  הסביבה  לאיכות  הוועדה  את  להסמיך  בעד  מי 

  -האיזונים

 

 זו לא ההצעה.  מר ניר קריסטל: 

 

 זו לא ההצעה. זו לא ההצעה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -חבר'ה, רגע, רגע, אני מקריא לכם, שנייה שנייה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זו לא ההצעה.  אבל  מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, רגע, רגע,  מר חיים ברוידא: 
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 ההצעה לא להעביר את זה לוועדה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

אפשרויות    4... פקודת העיריות אומרת במפורש בסעיף של הצעות לסדר, יש   מר אריאל הילדסהיימר:

המו מוועדות  בוועדה  לדיון  ההצעה  את  להעביר  הרביעית,  לסדר.  הצעה  עם  לעשות  זה  מה  עצה. 

   -מקובל, זה קורה בכל השלטון המקומי, שנייה

 

 כלומר אתם לא רוצים להצביע אם ככה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מצביעים על זה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא, אתה לא רוצה להצביע על מה שביקשנו מר מיכאל רייזמן: 

 

  -לא הבנת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 להצביע להעביר לוועדה.  אתה רוצה מר מיכאל רייזמן: 

 

 להעביר לוועדה זה למסמס את ההצעה.   גב' מירב מאיר: 

 

 אתה רוצה להצביע להעביר לוועדה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה לגמרי למסמס.   גב' מירב מאיר: 

 

 לא, אתה רוצה להעביר לוועדה. אתה רוצה להעביר לוועדה.  מר מיכאל רייזמן: 
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 מצוינת.  החלטה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, לא, לא, לא זו ההצעה. לא זו ההצעה.   מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

   -רגע, תקשיבו רגע מר חיים ברוידא: 

 

 לא רוצים...  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -חבר'ה פופוליזם זול זה דבר טוב מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא פופוליזם חיים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 -א של איכות סביבה אני יכול ללמד אותךבנוש מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא יכול ללמד אותי כלום.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני יכול ללמד אותה. אני יכול ללמד אותך הרבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני נולדתי שנתיים לפניך, אני יודע יותר טוב.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ר שום דבר.  זה לא אומר שום דבר, זה לא אומ מר חיים ברוידא: 
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 מה זה אתה יודע יותר ממני? מאיפה אתה יודע יותר טוב ממני.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני בנושא איכות סביבה מר חיים ברוידא: 

 

 מי אתה שתחליט מה אני יודע ומה אני לא יודע?  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אני מר חיים ברוידא: 

 

ומה אני לא יודע? מי שמך לשפוט איזה שהוא  מי אתה שתחליט מה אני יודע   מר מיכאל רייזמן: 

 בן אדם. 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אותו, או אותו, מי שמך לשפוט?  מר מיכאל רייזמן: 

 

נכון להעביר לוועדה, מכיוון שאין סיכוי   מר חיים ברוידא:  אוקיי, אני אומר לך דבר אחד, הכי 

פה    היום לאכוף את הדברים האלה. אין אפשרות למנוע מבן יש  אדם להיכנס עם פלסטיק לרעננה. 

   -משפחות דתיות

 

 מה זה קשור?  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

אי אפשר את הדברים האלה. אני גם רוצה להפוך את רעננה שיהיה בצד צפון   מר חיים ברוידא: 

 ודרום. להעביר החלטה אפשר להעביר החלטה. 
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 )מדברים יחד(  

 

ברת  הרעיון   מר חיים ברוידא:  לא  היא  שלך  והבקשה  שלך  הרעיון  פעם,  עוד  אומר  אני  שלך, 

ליישום. אם   ניתנת  ליישם אותה, אני אומר לך שהיא לא  ואני צריך  ביצוע. מכיוון שאני ראש העיר 

המוסמך   היא  שהוועדה  לוועדה.  זה  את  נעביר  בואו  לכם  ואומר  לקראתכם,  בא  אני  רוצים,  אתם 

   -שמה, אנחנו שמים את

 

 אני אתנגד.   : כהןגב' דרורה 

 

 אילן הוא יו"ר הוועדה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אנחנו גם מביאים את אורן תבור שישקול את הדברים האלה.  מר חיים ברוידא: 

 

 שמעת את הגברת דרורה כהן היא תתנגד. אז אין לי מה להעביר לוועדה.   גב' מירב מאיר: 

 

 ד. היא תתנגד, אבל אם את... תתנגד למה? אז היא תתנג  מר חיים ברוידא: 

 

 חבר'ה אפשר להצביע בבקשה?  מר ניר קריסטל: 

 

 ... ההצעה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

ההצעה להעביר לוועדה לאיכות הסביבה. ההצעה הזו הגיעה ממנהל היחידה   מר אריאל הילדסהיימר:

 הסביבתית אורן תבור. 

 )מדברים יחד(  
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מ מר מיכאל רייזמן:  לא  אנחנו  אופן  יעבור  בכל  שזה  מוכנים  לא  לוועדה.  זה  את  להעביר  וכנים 

 לוועדה. 

 

   -שנייה, שנייה, שנייה מר אריאל הילדסהיימר:

 

אתם   מר חיים ברוידא:  אחד,  דבר  לכם  אומר  ואני  אישיות,  בבחירות  כאן  נבחרתי  אני  חבר'ה 

  -רוצים

 

   -אתה נבחרת מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה רק עניין של זמן.  זה רק עניין של זמן,  מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה לא שריף, אתה לא שריף מר מיכאל רייזמן: 

 

 רק עניין של זמן. רק מה שאני רוצה לומר לך, לומר לך דבר אחד.   מר חיים ברוידא: 

 

 כן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתם לא יכולים לכפות הצעות שהם לא ניתנות לביצוע.  מר חיים ברוידא: 

 

 ניתן לביצוע?   למה לא מר מיכאל רייזמן: 

 

 כי זה לא ניתן לביצוע, לא ניתן לביצוע.  מר חיים ברוידא: 
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 מישהו דיבר עם איכות הסביבה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה רק שהציבור לא יכול...   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

 לא רוצים להצביע.   מר חיים ברוידא: 

 

יודעת שזה מתקיים במקומ גב' מירב מאיר:  ות אחרים, אין שום סיבה שרעננה לא תוכל אני 

 לעשות את זה גם.  

 

 אנחנו ממשיכים.   מר חיים ברוידא: 

 

 חבר'ה, אפשר להצביע על ההצעה?  מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו ממשיכים.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 להצביע על ההצעה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 להעביר לוועדה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא.  ' דבי סלוצקי: גב
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 אוקיי, אני אומר ככה, אני נותן לכם להצביע, ואני מצהיר פה לכולם.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו מודים לך.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא ניתן לביצוע, זה מה שנקרא פופוליסטי לחלוטין.   מר חיים ברוידא: 

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 רב מאיר. מי בעד ההצעה של מי מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 חבר'ה, הרי זה לא משהו שניתן ליישום.   מר חיים ברוידא: 

 

אני    גב' מיכל ברם: קודמת  פעם  נכון,  זוכרת  אני  אם  הקודמת  בפעם  שאלה,  לי  יש  מירב 

 מכירה שאכיפה פחות עובדת, חינוך הולך הרבה יותר טוב. 

 

 אין בעיה.  גב' מירב מאיר: 

 

  -קודמת אם אני לא טועהבפעם   גב' מיכל ברם:

 

   -אין שום ביעה גב' מירב מאיר: 

 

  -הצבעת נגד  גב' מיכל ברם:
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 זה חלק מעניין של חינוך.   גב' מירב מאיר: 

 

   -לא, אחד התב"רים דיבר  גב' מיכל ברם:

 

 על מרכז קיימות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אין שום סיבה...  גב' מירב מאיר: 

 )מדברים יחד(  

 

 מרכז קיימות שזה חינוכי וערכי...   : ה כהןגב' דרור

 

 אם אני לא טועה התנגדת. עכשיו כל העניין הוא זה לחנך.   גב' מיכל ברם:

 

הצעה   מר חיים ברוידא:  שהיא  הצעה  לי  יש  הצעה,  לי  יש  כזה,  דבר  עכשיו  אומר  אני  חבר'ה, 

לכם   אומר  שאני  משהו  מבקשים  אתם  ליישום.  שניתן  מקובלת,  להיות  ניתן  שצריכה  לא  שהוא 

ליישום. אני לא יכול לשים פקחים פה בכל הכניסות והדברים האלה, ואין גם כסף לדברים. לכן אני 

בואו   ירוק,  איש  שגם  כיוון  בבקשה,  האנשים  וכל  תבור  אורן  של  וידיעה  זה,  את  מעביר  אני  אומר, 

אימים, ואז לגבש , בואו נבחן את ההצעה, את האיזונים המתנבדוק את זה בוועדה לאיכות הסביבה

  -את ההמלצה ונביא את זה להצבעה פה שכולנו מסכימים עם הדברים. אם אתם רוצים

 

  -סליחה מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אם הרעיון הוא לכפות פה הצעה שלא מסוגלת לעבור  מר חיים ברוידא: 
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 בואו... את זה עם הקיימות.   מר אילן כהן:

 

 הו.  אני רוצה להגיד מש מר מיכאל רייזמן: 

 

 נדחוף את זה עם הקיימות ביחד.   מר אילן כהן:

 

 אני רוצה להעיר משהו.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה אותו דבר לא?    מר אילן כהן:

 

חבר   מר מיכאל רייזמן:  שאני  מכיוון  משהו.  להעיר  רוצה  אני  אילן,  אילן,  אחת,  רגע  סליחה 

כל מינ של  בגלל החלטה  בוועדות,  להיות  יעבור  מועצה שנמנע ממנו  מוכן שזה  לא  אני  אז  י אנשים, 

  -לוועדה. אתם לא נותנים לי לשבת בוועדות, ואתם אומרים בואו נעביר את זה לוועדה

 

 מה זה לא נותנים לך לשבת בוועדות?  מר חיים ברוידא: 

 

 ...  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -מה זה לא נותנים לו להצטרף מר חיים ברוידא: 

 

  -תום לי את הפה העיקר לס מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני מצטרף לזה.   מר ניר קריסטל: 
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 אני לא מוכן לזה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוצאתם אותנו מהוועדות.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא מוכן לזה. לא מוכן להעביר לוועדה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 טוב, חבר'ה אני אשמח שרייזמן יהיה גם חבר בוועדה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני לא יכול.   אל רייזמן: מר מיכ

 

 אתה לא רוצה?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא הבנתי, אתה לא רוצה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אל תכניס אותי ואל תוציא אותי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -לא, חשבתי שאתה מר חיים ברוידא: 

 

 ותי. אל תכניס אותי ואל תוציא א מר מיכאל רייזמן: 

 

   -חברים, אני לוקח אחריות ואני אומר דבר כזה מר חיים ברוידא: 
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 אני רוצה להגיד עוד משהו.   : גב' דרורה כהן

 

   -רגע שנייה, רגע, רגע מר חיים ברוידא: 

 

ברוך השם שעשיתי משפחה גדולה, אף אחד לא יגיד לי, אף אחד, אלא אם כן    : גב' דרורה כהן

   -אצלי במטבח. בשבתות כשבאים אלייאתם מתנדבים לעשות תורנות 

 

   -בבית שלך תעשי גב' דבי סלוצקי: 

 

 -בבית שלך מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

וירוקים  גב' ענבר הוכברג:  סביבתיים  להיות  להם  יגרום  זה  אם...  מה  ציבור...  חינוך  ממתי 

  -יותר? הרי זה מעגל שמוכיח את עצמו

 

 אפשר להצביע?  מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא יכול לעבוד.   ב' ענבר הוכברג: ג

 

 אוקיי חברים, חברים, מה שנקרא אני זורם אתכם.   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -תעבירו את ההצעה המהוללת, שאני אומר עוד פעם ומצהיר מר חיים ברוידא: 
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 אפשר שאלה?   גב' שחר גלי:

 

 פות אותה, אלא נצליח לסובב את רעננה, אתם יכולים...  אין שום אפשרות לכ מר חיים ברוידא: 

 

 בואו נעבור להצבעה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

אפשר שאלה. מישהו בדק את ההשלכות התקציביות של ההצעה הזאתי? כי    גב' שחר גלי:

 מישהו צריך לעשות אכיפה. 

 

 אנחנו, כן אנחנו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ההצעה. הם, הם מגישים את    דובר:

 

 אנחנו בדקנו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מישהו בדק את זה?    גב' שחר גלי:

 

   -גדול המתנגדים לזה זה ראש היחידה הסביבתית. בדקנו, ההיקף הכספי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 -רגע מיכאל מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  
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 ם אתה לא תוכל ליישם את זה, יגיד למה לא יכולת ליישם את זה.  גם א מר מיכאל רייזמן: 

 

  -חבר'ה אבל אנחנו אנשים רציניים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בואו אנחנו עכשיו נצביע.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיכאל אנשים רציניים, אתה לא יכול לגזור גזירות לציבור.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ה לא... לקיים את ההחלטה.  אריאל את  מר אלי אלוש:

 

 אבל אומר לך ראש היחידה הסביבתית זה לא ישים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אנחנו רוצים להצביע.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אין עיר בארץ שיישמה את זה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אריאל מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני דיברתי...  יש עיר בארץ שחוקקה את זה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ראש היחידה...   מר מיכאל רייזמן: 

 

וההשלכות  מר אריאל הילדסהיימר: זה.  את  יודעת  ואת  אפשרי,  בלתי  זה  כי  מקום  בשום   ...
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 ₪ בשנה.   400,000התקציביות הם בערך 

 

 אנחנו רוצים להצביע.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ₪ בשנה.  400,000מינוי פקחים  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אנחנו מבקשים להצביע.   מיכאל רייזמן:  מר

 

 אתם רוצים לתת לסיירת ולשים פקחים לחד פעמי.    מר אילן כהן:

 

 ₪.  400,000זה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

מרכז  מר חיים ברוידא:  נגד  הצבעת  למה  כנה.  באמת  שאלה  שאלה,  אותך  לשאול  רוצה  אני 

 הקימות? 

 

 שר בין איזה שהוא מרכז גדול ויפה לעניין של זה.  כי אני לא חושבת שיש ק גב' מירב מאיר: 

 )מדברים יחד(  

 

 כמה צביעות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נו באמת, נו באמת.   מר חיים ברוידא: 

 

אבל   מר אריאל הילדסהיימר: הוועדה,  העיר  ראש  לך  אומר  הוועדה...  העיר  ראש  לך  אומר  מירב, 

  -הוועדה
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יודעת מר חיים ברוידא:  את  תוכלו   מירב,  ההצגה,  את  נעשה  ההצגה,  את  שנעשה  בשביל  מה, 

   -להגיד שהצלחתם לשנות

 

 אני מאוד מודה לך.   גב' מירב מאיר: 

 

 מי בעד ההצעה של מירב מאיר?  מר חיים ברוידא: 

 

 מה שאלת מי בעד ההצעה?  גב' מירב מאיר: 

 

 מי בעד ההצעה?   מר חיים ברוידא: 

 

בנתי הכול. כרגע הולכים להצביע על חוק חדש שלא היה עד  סליחה, אני לא ה מר משה עייאש לורן: 

 עכשיו ברעננה.  

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

חד  מר משה עייאש לורן:  כוס  עם  רעננה  בפארק  הולך  אני  אם  היום  אז  נכון,  אותו  קורא  אני  אם 

 פעמי, אז מה קורה לי בדיוק? אני משלם קנס? או לוקחים אותי לבית סוהר.  

 

 כמה הקנס? כמה הקנס? רגע, כמה הקנס?   מן: מר חיים גולד

 

 אני רוצה לדעת.   מר משה עייאש לורן: 
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 ₪.  500שקל?  מר חיים גולדמן: 

 

 כמה הקנס יהיה את יודעת להגיד?  מר חיים ברוידא: 

 

שיעשו  מר חיים גולדמן:  בעיה,  אין  עירוני  עזר  חוק  לעשות  רוצים  אם  העיר,  ראש  העיר,  ראש 

ינו את החוק, שיכינו את הצעת החוק. שיגידו מה הוא כולל, מה גובה הקנס, מה  חוק עזר עירוני, שיכ

 האזורים, הכול.  

 )מדברים יחד(  

 

 תבואי עם הצעת חוק, תבואי עם הצעת חוק, ונצביע עליה.  מר חיים גולדמן: 

 

 אני חושבת שכבר הצבענו...  גב' מירב מאיר: 

 

 -מירב סליחה עוד לא סיימתי מר משה עייאש לורן: 

 

   -הצעות לסדר זה הכי קל  גב' מיכל ברם:

 

 אני פשוט רוצה להבין את החוק ואני בעד.   מר משה עייאש לורן: 

 

 פשוט צריך רעיון שזורקים לאוויר.   גב' מיכל ברם:

 

בגינה ציבורית.    אבל אני רוצה לדעת, אני מחר בבוקר מר משה עייאש לורן:  יושב עם הילדים שלי 

  -ים לי פיצה עם ככה נייר הזה חד פעמיאני מזמין פיצה. מביא
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 זה מתכלה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אסור לי? אני מקבל קנס על זה? אני שואל?   מר משה עייאש לורן: 

 

 כמה? כמה?  מר חיים גולדמן: 

 

 כן, כן, כן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כמה? כמה?  מר חיים גולדמן: 

 

  -מחר בבוקר אז אני שואל גם, מר משה עייאש לורן: 

 

 כמה שאתה רוצה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה כמה שאני רוצה? לא, אבל אני לא רוצה...   מר חיים גולדמן: 

 

 כמה שאתה רוצה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה רוצה את החוק, תעבירו את החוק, אין בעיה.   מר חיים גולדמן: 

 

 למה לא...   גב' מיכל ברם:

 

תושבי רעננה, הם לא    100ת החוק, אני מאמין שאם אני אשאל  אתה רוצה א מר חיים גולדמן: 

 ירצו את החוק. אבל אתה יודע מה, אתה רוצה את החוק, זה בסדר.  



 לולחברת התמ ו לוגעיריית רעננה                                                                                        
 30.01.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 40 
 

 

 אין בעיה לעשות חוקית...  מר משה עייאש לורן: 

 )מדברים יחד(  

 

לא?  מר חיים גולדמן:  בכלל  או  ירוק  אדום,  כחול,  בצבע  פעמי  חד  כוס  להביא  לי  מותר  האם 

 הקנס? האם אני צריך אזהרה לא אזהרה מה?  כמה 

 

עוד שאלה, אני הולך לקנות בקיוסק ליטר וחצי קולה, והוא נותן לי כוסות חד   מר משה עייאש לורן: 

 הוא או אני? לא, אבל באמת. פעמיים, מי משלם את הקנס, 

 )מדברים יחד( 

 

לא מר חיים ברוידא:  כזה.  דבר  מציע  אני  מציע,  שאני  מה  חבר'ה,  את  טוב  לי  שהסבירו  חר 

   -נסיבות העניין

 

 ... את הוועדה, שהוועדה תכין את החוק.   מר חיים גולדמן: 

 

 כבר הצבענו.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא, לא, לא הצבענו על שום דבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 כן הצבענו.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אתם הצבעתם.  מר חיים ברוידא: 
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  -אתה אמרת גב' מירב מאיר: 

 

 לא הצבענו על שום דבר.   חיים ברוידא: מר 

 

 כן, הייתה הצבעה.   גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  

 

 חבר'ה אני עובר לסעיף הבא.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, מה הסעיף הבא, שנייה.  גב' מירב מאיר: 

 

   -לא, אבל באמת מר משה עייאש לורן: 

 

   -רגע, רגע, חבר'ה, חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

  -ניר, ניר, תכינו את החוק. או שאתה יודע מה, שזה ילך לוועדה ם גולדמן: מר חיי

 

  -אני רוצה באמת להסביר לך מר חיים ברוידא: 

 

ביחד, בואו נעשה חוק ביחד. אבל חוק חכם,  -למה לא עושים חוק אופוזיציה ו מר משה עייאש לורן: 

אני רוצה לדעת על מה אני מצביע.    לא ככה סתם בשביל לעשות כאילו איזה... אני אצביע בעד. אבל

 סליחה, כרגע איך שזה כתוב אני לא יכול להצביע.  

 )מדברים יחד(  
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  -אני מציע חבר'ה, אני מציע, חברים מר חיים ברוידא: 

 

 שהיא תמשוך את ההצעה שלה.  מר חיים גולדמן: 

 

  -חברים מר חיים ברוידא: 

 

שלך. ניקח אותה לוועדה, נבנה חוק כזה  אני מציע שאת תמשכי את ההצעה   מר חיים גולדמן: 

  -כמו שצריך

 

 אגב גם אני בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 עם זה, ונצביע בעדו, אין בעיה.  מר חיים גולדמן: 

 

   -אין בעיה לעשות מר משה עייאש לורן: 

 

 את חושבת שאנחנו...   מר חיים גולדמן: 

 

צעה שבה אנחנו מדברים. אני בעד  חודשים בא למועצה ה  3אני אחראי שתוך   מר חיים ברוידא: 

ההצעה הזאתי, אבל בדרך מסודרת ולא שיכפו משהו שאף אחד לא יעשה אותו. מירב אם את רוצה  

באמת להגיע להישג, אז בואי נחשוב. תקשיבי רגע, אני מוכן יותר מזה. במקרה הזה אני מוכן להציע  

רעיון שלך, אבל אל   זה  יכולה תבואי יתאמו איתך,  זה  בשעות שאת  תכפו משהו שזה סתם באוויר. 

 חודשים יבואו יכתבו את הדברים האלה וכל הסיפור הזה.  3יירשם "הצביעו". אין פה. תוך 

 

 שתצטרפו לוועדת איכות הסביבה.  אנחנו נשמח   מר אילן כהן:
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 כולם מוכנים פה אחד להצעה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו מבקשים להצביע.  אנחנו מבקשים להצביע. ניר גב' רונית ויינטראוב: 

 

חודשים נביא את זה להצבעה,    3אומרים לכם לעשות עבודה מסודרת ושעוד     דוברת:

 לא מוכנים? 

 )מדברים יחד(  

 

 אחרי ההצבעה אני אומר לכם...  מר ניר קריסטל: 

 

 חלמתי ועכשיו בואו...    גב' מיכל ברם:

 

 אבל איפה ההיגיון?     דוברת:

 

 זה גם לא ניישם את זה מירב.  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

חבר'ה אני אומר דבר כזה, תקשיבו רגע חבר'ה, חבר'ה רגע, מיכל, מיכל, אני  מר חיים ברוידא: 

   -אומר דבר כזה

 

 אנחנו נקשיב הכול אחרי ההצעה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני אומר דבר כזה, אל תנהלי לי את הישיבה.   מר חיים ברוידא: 
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 כמה זמן אפשר למרוח את זה, רוצים להצביע.   ר ניר קריסטל: מ

 

  -זכותנו להצביע עליה. אתה לא תשלול את הזכות הזאת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הבנתי אותך.   מר חיים ברוידא: 

 

   -הוגשה הצעה לסדר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הבנתי אותך.   מר חיים ברוידא: 

 

   -להצביע אתה חייב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה אחר המסלולים של...   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 חבר'ה אבל מציעים פה הצעה אופרטיבית.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר, אנחנו לא מסכימים.  מר ניר קריסטל: 

 

 חודשים...  3 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 היא הציעה, נשקל בחיוב, נענה בשלילה.  מר ניר קריסטל: 
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   -אני אומר דבר כזה מר חיים ברוידא: 

 

 תעלה את זה להצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אל מר חיים ברוידא: 

 

 אל תנופף לי באצבע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תצעקי בשולחן, זה מפריע למיקרופון.   מר חיים ברוידא: 

 

 אל תנופף לי באצבע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא מנפנף לך, את דופקת על השולחן.   מר חיים ברוידא: 

 

 ופשוט תיתן לנו את הזכות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אוקיי, אז אני מר חיים ברוידא: 

 

  -ותפסיק גב' רונית ויינטראוב: 

 

לא  מר חיים ברוידא:  דבר  שום  תצביעו,  תועלה,  לסדר  שלכם  ההצעה  ואומר.  פעם  עוד  חוזר 

 יבוצע. 

 

  תודה רבה.   דובר:
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תנאים.   מר חיים ברוידא:  שתיקבע  ועדה  תהיה  אם  זה  שיבוצע  היחיד  זורקים  הדבר  אתם 

 לאוויר, לחלל האוויר דברים, כדי להגיד שהצבעתם והצלחתם. אתם מכשילים את ההצעה עצמה.  

 

 מפרסמים שקרים בפייסבוק.   מר אילן כהן:

 

  -מי בעד מר חיים ברוידא: 

 

 , הם... בציבור, זה לא מעניין אותם בכלל. הם העבירו החלטה  מר אילן כהן:

 

 הרוב החדש.   מר חיים גולדמן: 

 

חבר'ה אוקיי, מי בעד ההצעה של חברת המועצה מירב מאיר? מי נגד? אוקיי,  מר חיים ברוידא: 

  -מירב מאיר

 

 כמה יצא? כמה יצא? תגיד כמה יצא?   מר אלי אלוש:

 

שא גב' ענבר הוכברג:  ההצעה  בעד  להצביע  להצביע  אפשר  רוצים  אנחנו  העיר?  ראש  הצעת  תה 

 בעדה. 

 

 אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו לא מתנגדים לשינוי סביבתי.  גב' ענבר הוכברג: 
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 אתם צריכים להגיד מה עמדתכם על ההצעה הזאת בכלל.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אבל עוד פעם אני לא יודע על מה ההצבעה.   מר משה עייאש לורן: 

 ם יחד(  )מדברי

 

שיירשם בבקשה לפרוטוקול שאנחנו נגד ההצעה כפי... ההצעה לוועדה, הצעת   גב' ענבר הוכברג: 

 חודשים, על זה אנחנו בעד.   3החלטה עוד 

 

 הם פוגעים בציבור הרענני.   מר אילן כהן:

 

 אריאל, תכריז בבקשה על ההצבעה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 -טוב חברים מר חיים ברוידא: 

 יחד(  )מדברים 

 

 אנחנו עוברים לסעיף הבא.  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר להגיד מה התוצאה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נגד.   8בעד  9-התוצאה ש מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 תודה רבה.  מר מיכאל רייזמן: 
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 :הצבעה

 9 –בעד 

  8 – גדנ

 החלטה: 

חקיקת חוק עזר הצעה לסדר של מירב מאיר בנושא  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את ה

 עירוני שיסדיר את איסור השימוש בכלים חד פעמיים בפארק רעננה ובכל גינות השעשועים בעיר.  

 

 הצעה לסדר בנושא מינוי חברים לדירקטוריון מי רעננה ג.

 

 .  אני אבקש מחבר המועצה ניר קריסטל להציע את ההצעה לסדר שהוגשה מר חיים ברוידא: 

 

 עוד שאילתה ועוד הצעה ועוד התנגדות ועוד התנגדות, די מספיק.   : גב' דרורה כהן

 

   -אני מוכנה לקחת אותך גב' רונית ויינטראוב: 

 

רגע אופיר, ההצעה עברה אתה כבר לא יכול לקחת את קדימה ניר קריסטל.   מר חיים ברוידא: 

 זה. 

 

 רק זכוכית.    דובר:

 

יו ההצעה עברה, יש לך קנס, אנחנו עוד לא יודעים מה גובה הקנס, תיזהר עכש מר חיים ברוידא: 

 אבל סביר להניח.  
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 ... בחד פעמי של אריזה חד פעמית.  מר חיים גולדמן: 

 

 אני מזלזל, קדימה טוב.   מר חיים ברוידא: 

 

 היית צריך בתור דוגמא אישית שלא יהיה חד פעמי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ה ניר. תתחיל, תתחיל, אל תנהל את הישיבה, תתחיל. קדימ מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מנהל את הישיבה, אני לא מדבר ברעש.   מר ניר קריסטל: 

 

 תתחיל, נו תתחיל כבר, נו בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

חברים   מר ניר קריסטל:  מינוי  בנושא  המניין  שמן  העיר  מועצת  לישיבת  היום  לסדר  הצעה 

ו החתומים מטרה, עשרה חברי מועצת העיר, מבקשים בזה להעלות לדיון  לדירקטוריון מי רעננה. אנ 

הר"מ  המועמדים  של  למינויים  הצעתנו  את  המניין,  שמן  הקרובה  המועצה  בישיבת  היום  בסדר 

כחברים בדירקטוריון תאגיד מי רעננה: מר ניר קריסטל כדירקטור מטעם מועצת העיר רעננה. עו"ד  

סקת כדירקטורית מטעם הציבור,  -העיר רעננה. גב' רחל בן אריאלי אלוש כדירקטור מטעם מועצת  

גב' דני בלמקר כדירקטורית מטעם הציבור. מצורפים להצעתנו, דרך אגב כתבתי לכם שזה לא צורף 

 בסדר היום, קורות החיים של כל המועמדים.  

 

 אוקיי. אריאל בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

הרשויות המקומית האצלת סמכויות נתונה בידי ראש העיר  כידוע על פי חוק   מר אריאל הילדסהיימר:

ויש להיצמד לדרך האמורה והמקובלת. מעבר לכך ראוי לדון במועמדים שעומדים  באישור המועצה,  



 לולחברת התמ ו לוגעיריית רעננה                                                                                        
 30.01.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 50 
 

העניינים  ניגודי  מבחינת  הרלוונטיות  הסיעות  של  היחסי  הייצוג  על  שמירה  לרבות  החוק,  בדרישות 

 ל כן ההצעה מוסרת מסדר היום.  והזיקה, וכן קבלת האישורים הנדרשים. ע

 

 הוא מסיר אותה מסדר היום. מי רצה שתסיר אותה מסדר היום?   מר אלי אלוש:

 

  -לא רגע, אנחנו ממשיכים הלאה. אלי אלוש, אלי אלוש מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה לא יכול להסיר את ההצעה מסדר היום מר ניר קריסטל: 

 

 ה צריך... ולהצביע.  אתה לא יכול להסיר. את   מר אלי אלוש:

 

 אי אפשר לאשר את זה.     דובר:

 

לי נראה שמנכ"ל העירייה לקח לעצמו תפקיד של יועץ משפטי, אבל אני רוצה   גב' רונית ויינטראוב: 

  -הסבר משפטי עכשיו למה שאמרת

 

הוא  מר חיים ברוידא:  משפטן,  הוא  עו"ד,  הוא  עו"ד.  הוא  במשפט  מבין  הוא  מבין,  הוא  אגב 

 משפטן. 

 

  -הוא אמר כאן דברים מאוד קשים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל הסרה מסדר היום.    מר אלי אלוש:

 

 אז אני רוצה לדעת מה זה...  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אני... אני עדיין לא מנהל...  מר ניר קריסטל: 

 

  -אלי אלוש מר חיים ברוידא: 

 

 . תיאני רוצה לשמוע את היועצת המשפט  מר אלי אלוש:

 

 אלי, אני אדלג על הדברים האלה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אני רוצה לשמוע את היועצת המשפטית. עם כל הכבוד  מר אלי אלוש:

 

 אתה חייב להעלות להצבעה, אלא אם כן יש בעיה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מה שכתוב כאן מר חיים ברוידא: 

 

 הנכבדה לומר את דברה.  אתה חייב לתת ליועצת המשפטית  מר אלי אלוש:

 

 אוקיי, תסבירי אחד אחד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

רולינג  -כשקיבלנו את ההצעה לסדר בחנו את המועמדים, ועשינו הליך של פרה עו"ד תהילה סובל: 

 עם יועמ"ש מי רעננה.  

 

 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 
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אגיד המים במועצת העיר, אז הוא  מה שקורה בדרך כלל כשמתמנה נציג לת עו"ד תהילה סובל: 

 נדרש לעבור הליך של כשירות. 

 

 נכון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

הגשת טפסים וזה, ויש כל מיני דברים שעל פי חוק אתה צריך לקיים ולהימנע   עו"ד תהילה סובל: 

  -מהם, כדי להיות נציג מי רעננה. כמובן אחר כך זה הולך לבחינה

 

 נכון.  לוועדה  מר ניר קריסטל: 

 

 זה רשות החברות הממשלתיות.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 ואז הוא מקבל אישור. במועמדים שאתם ציינתם כאן, קיימת בעייתיות.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 תסבירי אחד אחד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לחבר עו"ד תהילה סובל:  עיר  מועצת  חברי  כשממנים  ניר  לגבי  מי אוקיי,  המים,  דירקטוריון  י 

יחסי הכוחות של הסיעות במועצת העיר. אתה   על יחסי הכוחות במועצה, על  שממונה צריך לשמור 

 חברים.   2שותף לסיעה שהיא סיעת אופוזיציה אבל סיעה קטנה של 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 
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 דרישות החוק, אוקיי?  הדבר הזה לא מקיים את   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אוקיי. יסטל: מר ניר קר

 

לגבי אלי אלוש, אז גם אותו נימוק. נוסף על זה יש את הנימוק שבעצם הסיעה  עו"ד תהילה סובל: 

   -המינויים האחרים 2שלך, אתה לא מועמד מטעם הסיעה שלך. לגבי 

 

 אגב רחלי סקת אני לא יודע כתבת רו"ח, אני לא יודע שהיא רו"ח.  מר חיים ברוידא: 

 

 ו את זה.  תיקנ מר ניר קריסטל: 

 

 אה תיקנתם אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

   -תיקנו את זה מר ניר קריסטל: 

 

  -היא לא רו"ח, היא בליכוד   מר אילן כהן:

 

 זאת הייתה טעות שלי, ותיקנתי את זה.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

תאכלו    מר אילן כהן: אתם  מתאגדים.  אתם  חינם  בשנאת  ביחד,  מתאגדים  הרשע  קבוצת 

 אחד את השני לפני הבחירות. אתם עושים פה הצגה רק שהציבור יידע.  

 

 הם לא יהיו בבחירות.   מר חיים ברוידא: 
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האלה    מר אילן כהן: השטויות  ולא  חשוב.  זה  ישראל,  ילדי  בעד  תצביעו  אתכם  נראה 

 חשובות. הכוסות החד פעמי. 

 

 אילן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ילדים.  600-אתם פוגעים ב  מר אילן כהן:

 

 אילן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תתביישו לכם.    מר אילן כהן:

 

 אילן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תתביישו.   מר אילן כהן:

 

 אילן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הלאה קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, תן לה להשלים.    מר אלי אלוש:

 

 ילה תשלימי.  קדימה חבר'ה. אלי אלוש בבקשה. תה מר חיים ברוידא: 
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 תן לה להשלים בבקשה.    מר אלי אלוש:

 

 תהילה תשלימי.   מר חיים ברוידא: 

 

גברת רחל סקת היא    3... על זיקה אישית עסקית ופוליטית. למועמדת מספר   עו"ד תהילה סובל: 

  -יו"ר סניף הליכוד ברעננה

 

 נכון.   מר אילן כהן:

 

  -עותוהיא בהחלט מקיימת את המני עו"ד תהילה סובל: 

 

 היא מפסידה בכל הבחירות הפנימיות.   מר אילן כהן:

 

 תהילה יש לי שאלה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היא יו"ר של עצמה, אין לה רוב, אל תדאגי.    מר אילן כהן:

 

 זיקה פוליטית זה גם שמישהו רשום ברשימה של מישהו במשרד הפנים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אבל זה נבדק, את מכוונת לסמדר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שהיה ברשימה בבחירות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -של חוות דעת של דפנה קינן מר אריאל הילדסהיימר:
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 גם סמדר וגם אבי שאול הם חברי הרשימה של חיים ברוידא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רולינג לסמדר.  -היה פרה מר אריאל הילדסהיימר:

 

זה   ויינטראוב: גב' רונית  למה?  סקת,  לרחל  אחד  ודין  לכאן...  אחד  דין  יש  פוליטית?  זיקה  לא  זה 

 מפריע למי? 

 

  -אפשר קלוז אפ עליה לראות קצת מר חיים ברוידא: 

 

 את תומכת ליכוד רונית? כל הכבוד.   מר אילן כהן:

 

 אני תומכת שוויונות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

שוויון  מר אילן כהן: היא  איך? את  לא  רוצה שהיא תהיה... בשכר,  לא  נגד נשים. את  ? את 

 ולא אנה. תתביישי לך. לא רצית אותה כסגנית, את רוצה שוויון? את משקרת, תחשבו. 

 

פרה מר אריאל הילדסהיימר: היה  פרה-חברים  היה  אבל  מועמד...  בכל  כמו  מסודר,  רולינג  -רולינג 

  -מסודר

 

   -מהרשימה הפוליטית של ראש העיר 2שהי מהרשימה, למה מותר שמי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי בסדר אנחנו ממשיכים הלאה, אלי, אלי בבקשה, אלי.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  
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 אלי בבקשה, ההצבעה שלך. שקט רבותיי, שקט.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אני מבקש להתייחס למשהו שאמרה היועצת המשפטית.  מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי קדימה אלי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקש להתייחס למשהו שאמרה היועצת המשפטית.  מר ניר קריסטל: 

 

 אלי בבקשה, אלי, אלי תמשיך.  מר חיים ברוידא: 

 

 ?  תאפשר לשאול שאלה את היועצת המשפטי מר ניר קריסטל: 

 

 רגע היא לא גמרה לדבר על כל הזה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבינה שהיא עובדת עיריית הרצליה.  4ומועמדת מספר  ילה סובל: עו"ד תה

 

אישור   מר אריאל הילדסהיימר: עברה  לא  היא  הרצליה.  עיריית  מנכ"ל  של  התשובה  את  אקריא  אני 

מועצת העיר בהרצליה כנדרש בחוק. היא עובדת עירייה, היא לא מתאימה להיות דירקטוריות, לא 

עובדים ולא תקציב אמיתי. היא עובדת זוטרה שמתעסקת במפגעים מנהלת כלום, אני מצטט, "לא  

סביבתיים", אגב נוגד את תנאי הסף, "ולכן גם עלולה להיות בניגוד עניינים בתפקיד כזה בהקשר של  

 רעננה הרצליה." אז ארבעת המועמדים, תביאו משהו רציני באמת. 

 )מדברים יחד(  
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 אוקיי, ניר, ניר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

אני הייתי דירקטור, קיבלתי אישור ממועצת העיר לכהן כדירקטור בלי שכר,  מר אריאל הילדסהיימר:

 איזו שאלה. איזו שאלה. היא עובדת זוטרה, היא עובדת זוטרה. 

 

 ניר בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

מדבר מר אריאל הילדסהיימר: אתם  מה  על  הרצליה,  עם  להתאחד  שצפוי  בתאגיד  שגובלת,  ים? כעיר 

 חבר'ה תעשו שיעורי בית, תביאו משהו כמו שצריך. עזוב זה לא רציני, לא רציני. 

 

 אוקיי ניר קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

אגב   מר ניר קריסטל:  דרך  אני  האחרונה,  למועמדת  בהתייחס  שלכם  מהדברים  חלק  אחד, 

ה אמורים לעבור  שזה תפקידה של הוועדה שאלי  אישית לא מכיר אותה, אבל אני חייב להגיד לכם

  -המועמדים לעשות את הבחינה

 

  -מלכתחילה מר חיים ברוידא: 

 

 ... של מנכ"ל עיריית הרצליה עם כל הכבוד.   מר ניר קריסטל: 

 

בכתב   מר אריאל הילדסהיימר: אנחנו  הכללים.  זה  כלכלית,  בחברה  עירונית  בעמותה  מינוי  כל  ניר, 

 -מקבלים מתהילה, ולא עושים

 

  -לא הבנת מר ניר קריסטל: 
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 רולינג זה לא בא למועצה. -אם אין פרה מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -לא הבנת מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתה טועה, אתה טועה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -לא הבנת, אתה כרגע תסלח לי מר ניר קריסטל: 

 

ית אמרה לך שזה זה לא פררוגטיבה של רשות החברות לפני שהיועצת המשפט מר אריאל הילדסהיימר:

 תקין, והיא אומרת פה זה לא תקין, והיא נתנה לך תשובה. 

 

 עכשיו אני יכול להשחיל מילה?  מר ניר קריסטל: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 סיימת?  מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה כן.  מר חיים ברוידא: 

 

מ מר ניר קריסטל:  לא  אפילו  שאני  גברת,  של  דמה  את  כרגע  שפכתם  אתם  באופן  אוקיי,  כיר 

  -פומבי

 

 אז חבל שהגשת אותה.   מר אריאל הילדסהיימר:
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אותה,   מר חיים ברוידא:  מגיש  אתה  התשובה.  את  לך  רוצה...  אתה  מה  דמה.  את  שפכת  אתה 

 מישהי לא מתאימה ואתה אומר שפכתי את דמה? תבדוק... 

 

 עכשיו לדירקטוריון, שאתה לא מכיר, וואו.  אתה הצעת מישהי מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 לא הבנתם את מה שעשיתם, אני מקווה...   מר ניר קריסטל: 

 

 עומד מאחורי כל מילה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, רגע, הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני מבקשת גם... על הנושא...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

היותר   מר ניר קריסטל:  לכל  יש  רעננה  מי  עד    9בדירקטוריון  מהם  היותר   25%חברים.  לכל 

  -. זאת אומרת שכשאת אומרת2חברי מועצה. זאת אומרת  

 

 , כן נכון. 2אז יש  9ברגע שממנים  עו"ד תהילה סובל: 

 

זאת אומרת שכשאת אומרת עכשיו שצריכה להיות יחסיות של גודל הסיעות,   מר ניר קריסטל: 

נגמר. זאת אומרת משהו פה לא הגיוני  אז זה אומר   ובזה  נציג  גדולה צריך להיות פה  שלסיעה הכי 

 במתמטיקה. 
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   -אני חושב שיש גם עניין של פרקטיקה מקובלת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 2זה לא מסתדר, כי בסך הכל יש לך  מר ניר קריסטל: 

 

 -ןהיה שם חבר מועצה אחד כל השנים, אית מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, רגע, רגע, רגע,   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אבל יש גם פרקטיקה מקובלת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -הכול בסדר מר ניר קריסטל: 

 

 ויש דירקטורים בתאגידי מים שאין שם בכלל חברי מועצה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 איך אמרת...  מר ניר קריסטל: 

 

 .  זה לא כזה מדויק מר חיים ברוידא: 

 

 . 1בורג היה עם מנדט זאיתן גינ מר ניר קריסטל: 

 

 נתנה לך תשובה ברורה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ארז גם היה.  מר ניר קריסטל: 
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 אתה רוצה לדון באיתן כרגע?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אני דן בי. אני דן בי כרגע.  מר ניר קריסטל: 

 

 תשובה לגביך, היא נתנה לך תשובה לגביך. אז היא נתנה לך  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -לא, לא, לא מר ניר קריסטל: 

 

 היא נתנה לך, אנחנו דנים בארז ברט עכשיו? אנחנו דנים במה שהוגש.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל אני מדבר על המינוי שלי.  מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו דנים במה שהוגש.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -חבר'ה, אלי, אלי, אלי דא: מר חיים ברוי

 )מדברים יחד(  

 

 אלי אתה מוכן להתחיל?   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, ראש העיר אני ממתין לתשובה של תהילה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי אלי תתחיל. אלי תתחיל בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ראש העיר תהילה עונה לי.  מר ניר קריסטל: 



 לולחברת התמ ו לוגעיריית רעננה                                                                                        
 30.01.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 63 
 

 

 בבקשה.  אלי תתחיל  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל תהילה עונה לי.   מר ניר קריסטל: 

 

 היא ענתה לך מספיק. אלי תתחיל.  מר חיים ברוידא: 

 

 היא לא ענתה לי.   מר ניר קריסטל: 

 

 אלי תתחיל בבקשה. אלי, אלי אלוש, אלי אלוש אתה מוכן להתחיל בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -שלו זה בסדרמהרשימה  2למה... פוליטי של  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אבל אי אפשר  מר אלי אלוש:

 

 קדימה בבקשה, אני אשמור לך על הזה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -2תהילה, למה השיוך הפוליטי של  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אלי, אלי, רונית, אלי...  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 הצעה לסדר של אלי אלוש בנושא בית ספר חורב  ד.
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 ישמעו אותך מצוין אלי, קדימה תתחיל בבקשה.   ם ברוידא: מר חיי

 

האחרונה   מר אלי אלוש: העיר  מועצת  בישיבת  רקע:  הנוכחית.  בישיבה  לדיון  לסדר  הצעה 

לשנת   הפיתוח  תקציב  בתכנון  2022בנושא  העוסק  הסעיף  את  לאשר  שלא  העיר  מועצת  החליטה   ,

אש העיר וחברי המועצה שיושבים פה, החליטו  וביצוע בית ספר חורב. כמו כן, וזה חשוב להדגיש, ר 

ורחמים אני  הגשתי,  שאני  החלטה  הצעת  היום  מסדר  שמחת  להסיר  לעמותת  שימוש  זכות  למתן   ,

התורה ולבית ספר בנות חיל בניהולו של הרב ביטון. דרך אגב, ראש העיר אתה אמרת שאני לא מייצג  

  -רק שאני מייצג אותו  את הרב ביטון, הרב ביטון מוסר לך ד"ש, והוא אמר שלא

 

 תמסור לו ד"ש חמה ממני עוד פעם, תודה רבה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -שאני פועל  מר אלי אלוש:

 

 אלי תיצמד לסדר יום בבקשה, בבקשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תפריע לי אריאל.    מר אלי אלוש:

 

נעימה   מר חיים ברוידא:  הלא  התחושה  את  מבין  אני  אנשים תיצמד.  פה  נמצאים  כי  שלך, 

 שגדלת איתם ומתפלל איתם, אבל בוא תמשיך.  

 

  -אני יש לי תחושה... ואני מסתכל על החברה היקרים האלה  מר אלי אלוש:

 

 מה זה יקרים, ודאי.   מר חיים ברוידא: 
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   -מסתכל עליהם בעיניים  מר אלי אלוש:

 

 יו.  כן. תסתכל, הנה הרב מבקש שתסתכל על מר חיים ברוידא: 

 

  -ומי שהולך  מר אלי אלוש:

 

 הרב, הרב, הרב.   מר חיים ברוידא: 

 

פוגע   מר אלי אלוש: אתה  אתה,  זה  בהם  שפוגע  מי  הצדיק.  אדם  בן  עליו  מסתכל  אני  הנה 

 בהם. אתה פוגע בהם.  

 

 אוקיי תמשיך.   מר חיים ברוידא: 

 

 ותכף אני אסביר למה.    מר אלי אלוש:

 

 שיך, הנה תסביר. תמשיך, תמ מר חיים ברוידא: 

 

וגורמים שונים אלינו, אליי ואל רחמים בעיקר,   מר אלי אלוש: לאור פניות רבות של הורים 

ואל חברי מועצה אחרים, אני יודע אני לא אזכיר את שמותיהם, אבל עוד חברי מועצה קיבלו פניות.  

ככה הבנתי, יו"ר ועד  יש פה בחור בשם גרידיש, שהוא קשור לעמותת חורב, והוא גם משמש, לא יודע  

   -ההורים של ילדי חורב

 

 אבא לילדים שם.     דובר:
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תומכים   מר אלי אלוש: ורחמים  אני  כי  ולהדגיש,  להבהיר  מבקש  אני  שם.  לילדים  ואבא 

  -באופן מלא ברווחתם של ילדי רעננה

 

 אפילו מרגש.  מר חיים ברוידא: 

 

 דתיים וחילוניים אדון ברוידא.   מר אלי אלוש:

 

 נו אני שומע, אני שומע.   חיים ברוידא:  מר

 

כמו כן אנחנו מבקשים להדגיש כי כל ילדי בית ספר חורב ובנות חיל גם, גם    מר אלי אלוש:

   -הבנות שעכשיו זרוקות ויושבות בבית ספר

 

 הן לא זרוקות, הן בבית ספר מאוד יפה.    : גב' דרורה כהן

 

 שלא ראוי.   מר אלי אלוש:

 

  -מאוד יפה  : גב' דרורה כהן

 

 שקר.  מר משה עייאש לורן: 

 

 שלא ראוי.   מר אלי אלוש:

 

 שקר.  מר משה עייאש לורן: 
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 אני ביקרתי שם.    : גב' דרורה כהן

 

 זה שקר, שקר. שקר. זה שקר, שקר, אי אפשר להגיד כזה דבר,  מר משה עייאש לורן: 

 

זה האיש הזה? אתה יודע מי זה  אתה חייב לו, אתה כן חייב לו. אתה יודע מי   מר חיים ברוידא: 

  -האיש הזה

 

 טייס קרב, טייס קרב, אוקיי אנחנו יודעים. טייס קרב.   מר אלי אלוש:

 

האחרון,   מר חיים ברוידא:  רחמים  המילואים,  בימי  שיא  מחזיק  האוויר  בחיל  טייסת  מפקד 

 רחמים האחרון שיכול להגיד לו. 

 

תראה  מר אלי אלוש: שעשית.  הגאווה  מצעד  לא   ...  אתה  שעשית,  גאווה  המצעד  על  לנו 

 מתבייש? ... אני חרדי.  

 

 תקשיב רגע, בכל הארץ היה מצעד גאווה...   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 מצעד הגאווה תספר לו.    מר אלי אלוש:

 

 זה תיאטרון, בואו ניתן לו לסיים.  מר משה עייאש לורן: 

 

 ם. תסיים אלי, תסיים, תסיי  מר חיים ברוידא: 
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   -כמו כן אנחנו מבקשים, וכולכם שתדעו אתם כולכם חברי ילדי חורב  מר אלי אלוש:

 

 בלי האצבע בבקשה.   מר משה עייאש לורן: 

 

 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

לליבנו. אנחנו תומכים, תומכים, הנה    מר אלי אלוש: יקרים  חורב כולכם פה שתדעו שאתם 

  -אני אומר

 

 בהצבעה.   לא, לא,  מר אילן כהן:

 

 בהצבעה, בהצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -בלב מלא אני אומר  מר אלי אלוש:

 

 תעשה הצבעה.   מר אילן כהן:

 

 אולי תיתנו לו לסיים.     דוברת:

 

 בטח.  מר חיים ברוידא: 

 

 תגיד לי ראש העיר... עם קריאות ביניים, זה אסור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כל הזמן את זה, קדימה. את עושה  מר חיים ברוידא: 
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   -אבל הוא מותר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גם לך אסור.  מר חיים ברוידא: 

 

 לקהל אסור.    דוברת:

 

 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו תומכים, תומכים, ואני אגיד את זה עוד פעם.    מר אלי אלוש:

 

 אני זוכרת שהוא פעם הוציא מישהו החוצה.     דוברת:

 

 לא, אני בהצבעה רוצה לראות, לא במילים, בהצבעה.   ן כהן:מר איל

 )מדברים יחד(  

 

 עוד מעט תשמעי, עוד מעט תשמעי.  מר רחמים שלום: 

 

רק    מר אלי אלוש: אתם  ככה,  ופועלים  ככה,  מתנהגים  שאתם  שככול  לכם  תדעו  אבל 

יתנו לי לדבר, תנו לי מרחיקים אותנו ומרחיקים אותנו. אתם לוקחים אותנו אחורה ואחורה. עכשיו ת

 לדבר עד הסוף.  

 

 דקות, אל תעשו...  10יש לו  מר ניר קריסטל: 
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ילדי   מר אלי אלוש: לכל  ומכובדים  מפוארים  ספר  בתי  שיוקמו  תומכים  ואנחנו  ליבנו  בכל 

 רעננה, כולל ובעיקר לילדי חורב. 

 

 באמת עצוב.  מר משה עייאש לורן: 

 

תת    מר אלי אלוש: בתנאים  חיל,  שלומדים  בנות  את  גם  כוללים  שאנחנו  וכמובן  תנאים. 

 שאתה ראש העיר ואתם... 

 

  -... אבל אני אצביע נגד, למה מר חיים ברוידא: 

 

העפתם את ההצעה שלי, שהייתם יכולים לקבל אותה בקלי קלות ואז הייתם   מר אלי אלוש:

 מדברים אחרת.  

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

יודע שיהיה לכם קשה עכשיו לשמוע    יחד עם זאת,  מר אלי אלוש: כי כל תהליך, אני  יובהר 

 את מה שאני אומר.  

 

 אוקיי, שום דבר לא...   מר חיים ברוידא: 

 

... בעניין בית ספר חורב הוסתר, זה שאנשים יידעו, אני רוצה שהרב דנציגר,    מר אלי אלוש:

שמעת בימיי,  אותו  ראיתי  לא  פעם  אף  כי  פה,  נמצא  הוא  אם  יודע  תדעו  לא  ושאתם  צדיק,  שהוא  י 

אופיר לנגר, הרב נדב, גרידיש, כל התהליך הזה של קבלת, התהליך של קבלת, אני לא יודע איך אתם  

קוראים לזה, אני כבר לא יודע אם זה הקצאה לא הקצאה, לא יודע מה עושים פה. לא היינו שותפים  
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   -לדרך קבלת ההחלטות בנושא חשוב זה, והוא חשוב

 

ספר?   ידא: מר חיים ברו בית  להקים  שאל אתכם  מישהו  זמר  נווה  את  כשהיה  זמר,  בנווה  הנה 

 אני שואל אותך.  

 

 אתה מוכן לא להפריע לי בבקשה?   מר אלי אלוש:

 

  -כשבית ספר מר חיים ברוידא: 

 

 אני אקרא לך לסדר פעם ראשונה פעם שנייה.    מר אלי אלוש:

 

   -מדבר? ממתי שואלים בהנהלת העירעל מה אתה מדבר? על מה אתה  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אומר עובדות.    מר אלי אלוש:

 

 אם להקים בית ספר או לא. על מה אתה מדבר?   מר חיים ברוידא: 

 

 עובדות.   מר אלי אלוש:

 

 בטח ששואלים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 קדימה, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מעולם לא שאלו.  מר חיים ברוידא: 
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 היא אומרת שלא שאלו.   יזמן: מר מיכאל רי

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

יו"ר ועדת הביקורת חברת המועצה    מר אלי אלוש: לא היינו שותפים לכל התהליך. לבקשת 

דבי סלוצקי, הגיעו לידינו מסמכים ופרוטוקולים שונים מהמחלקה המשפטית של עיריית רעננה, ואני 

 ם הזדעזעתי. אומר לכם כעו"ד, כשראיתי את המסמכי

 

 וה. -או מר חיים ברוידא: 

 

  -במסגרתם התברר לכאורה   מר אלי אלוש:

 

 כן אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

יש פה חבר מועצה בשם חיים גולדמן, שמי שלא יודע יש לו קשר פוליטי אישי    מר אלי אלוש:

 -והדוק עם מנהלי בית ספר חורב, המופעל על ידי עמותת

 

 אז מה?  נו מר חיים ברוידא: 

 

 לא אמרתי שום דבר.    מר אלי אלוש:

 

 אז מה?  מר חיים ברוידא: 
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 אני אמרתי משהו?    מר אלי אלוש:

 

 יש החלטה של יועצת משפטית שנתנה לו להצביע.   מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר גמור, אם אין בעיה עם זה, אז אין בעיה.    מר אלי אלוש:

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

  -שיש לו קשר אישי, אני אומר עובדה  מר אלי אלוש:

 

ולא מסתדר עם מה שאתה אומר, אתה  מר חיים ברוידא:  כך מובך  כל  עליך שאתה  רואה  אני 

  -תהיה היום

 

 מה אתה מחלק ציונים?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא, אני מנסה...   מר חיים ברוידא: 

 

 יש לך בעיה, אמרתי לך.    מר אלי אלוש:

 

 מוציא את עצמך מתוך ציבור שאתה גדל בו.   אתה מר חיים ברוידא: 

 

 יש לך בעיה? יש לך בעיה עם מה שאני קורא?    מר אלי אלוש:

 

 לא.  מר חיים ברוידא: 
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 )מדברים יחד(  

 

 תימנע, לפחות תימנע, תן להם את האפשרות.   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל תן לי להקריא את ההצעה שלי.   מר אלי אלוש:

 

 מה בסדר.  קדי מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי לעשות את מה שאני צריך לעשות.   מר אלי אלוש:

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

עוד התברר וזה אני חושב שאתה צריך פה לדאוג... כי חיים גולדמן השתתף    מר אלי אלוש:

עירוניים    בעת ששימש כחבר מועצה וגם כסגן ראש עיר, באופן פעיל בישיבות רבות יחד עם גורמים 

על קשריו בכי העירייה  לעובדי  נמנע מלדווח  חורב תוך שהוא  בית ספר  עניינו של  לקידום  ופעל  רים 

  -האישיים והפוליטיים עם מנהלי בית הספר, וכן על ניגוד העניינים לכאורה, החריף

 

 איזה ניגוד עניינים?     דובר:

 

 בו הוא מצוי.    מר אלי אלוש:

 

₪ לא נמצאת בתוך הקטגוריה    5,000ינים, התרומה של  אין פה שום ניגוד עני מר חיים ברוידא: 

 הזאת. 
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 אתה אפילו לא יודע על מה אני מדבר.    מר אלי אלוש:

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה לא יודע. יש פה יועצת משפטית מאוד מכובדת   מר אלי אלוש:

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

 והיא מבינה על מה אני מדבר.   מר אלי אלוש:

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

ומאחר    מר אלי אלוש: חורב,  ספר  בית  בעניין  ההחלטות  קבלת  הליך  לתקינות  החשש  לאור 

ונושא השקיפות והמינהל התקין חייב להיות נר לרגלנו וגם לנגד עיניך אדון ברוידא, אתה ראש עיר, 

 אתה צריך לתת דוגמא.  

 

 גם אנחנו.   : גב' דרורה כהן

 

הגורמים    מר אלי אלוש: ידי  על  ההחלטות  קבלת  הליך  של  תקינותו  מבדיקת  מנוס  אין 

יש פה   נבחרת, נמחא לך כפיים, אבל  נכון כל הכבוד  עיר  יש פה מה לעשות, אתה ראש  המוסמכים. 

זו המציאות. וקבלת  יועצת משפטית, והם הגורמים המוסמכים מה לעשות,  מבקרת עירייה, יש פה 

כי א ומשפטית  דעת מוסמכת  בה אנחנו  חוות  נקבל החלטה  או אחרת, בטרם  מניעה משפטית  כל  ין 

בהסתה,   תמשיך  אתה  ברוידא,  חיים  דבר  שום  לך  יעזור  לא  תומכים,  אנחנו  מדגיש,  ואני  תומכים, 

 -אתה וחבר מרעיך
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 אני לא עושה הסתה, איזו הסתה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תמשיך להסית אבל זאת המציאות.   מר אלי אלוש:

 

 איזו הסתה?  וידא: מר חיים בר

 

 אנחנו תומכים.    מר אלי אלוש:

 

 בואו נעשה הצבעה.    : גב' דרורה כהן

 

  -הנה אני אומר לכם בעיניים  מר אלי אלוש:

 

   -בואו נעשה הצבעה  : גב' דרורה כהן

 

  -הנה אני אומר לך הרב נדב   מר אלי אלוש:

 

 -אלי, אלי, אלי מר חיים ברוידא: 

 

 י חודש הצבעת בעד או נגד? לפנ מר משה עייאש לורן: 

 

 בוא תעשה הצבעה.    : גב' דרורה כהן

 

   -אוקיי חבר'ה מר חיים ברוידא: 
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 לא, לפני חודש הוא הצביע בעד או נגד.   מר משה עייאש לורן: 

 

  -חבר'ה אני רוצה לומר משהו, אלי, אלי, אלי, אני יודע מר חיים ברוידא: 

 

   -אנחנו תומכים  מר אלי אלוש:

 

 תסיים בבקשה.   ברוידא: מר חיים 

 

   -לאישור תקציב הפיתוח והתכנון, זה נרשם בפרוטוקול של בית ספר חורב  מר אלי אלוש:

 

 אז נצביע.   : גב' דרורה כהן

 

בכפוף לקבלת מתן חוות דעת מוסמכת שכל ההליך היה תקין, ופתרון הולם   מר אלי אלוש:

ם לפני שאני מעלה את ההצעה להחלטה. באמת  לבית ספר בנות חיל. עכשיו אני רוצה לומר כמה מילי

 חיים תסתכל עליי בעיניים. 

 

 קשה לי.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, תסתכל.    מר אלי אלוש:

 

 קשה לי, קשה לי, הסתכלתי עליך הרבה פעמים בעיניים והתאכזבתי.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה זוכר מי התפטר  מר אלי אלוש:
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  -ני יודע כל כך הרבה דברים עליךאלי א מר חיים ברוידא: 

 

  -ושם את המפתחות, רק רגע  מר אלי אלוש:

 

 כל כך הרבה דברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 יש איום מסוים בדברים שלך ברוידא?  גב' דבי סלוצקי: 

 

על   מר אלי אלוש: על השולחן, כשאתה הפרת את ההבטחה  ושם את המפתחות  מי התפטר 

  -ת מצעד גאווה. אני הייתי סגןהרב פרץ, והבטחת לא לעשו

 

 על מה אתה מדבר? על מה אתה מדבר?  מר חיים ברוידא: 

 

  -של גינזבורג, הוא הבטיח שלא יהיה מצעד גאווה. אתה הבטחת  מר אלי אלוש:

 

 אלי זה לא בנושא, זה לא בסדר יום.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא עמדת בהתחייבות הזו.   מר אלי אלוש:

 

 זה לא בהצעה לסדר.   הילדסהיימר:מר אריאל 

 

 אבל הם תומכים.    מר אילן כהן:
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 אבל הם תומכים.    גב' מיכל ברם:

 

 הם תומכים.   מר אילן כהן:

 

 יש לך בעיה עם זה?    מר אלי אלוש:

 

 אל תדאגו את מצעד הגאווה גם נעלה להצבעה, כדי שההצעה שלו... גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה לא רוצה לתת לי לסיים.   אלוש: מר אלי

 

   -חבר'ה, חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

   -רגע, ההצעה לסדר  מר אלי אלוש:

 

   -לא, עזוב אתה פה מר חיים ברוידא: 

 

 אה אתה לא רוצה לתת לי לסיים.   מר אלי אלוש:

 

 לא, לא, לא, לא רוצה לתת לך לסיים.  מר חיים ברוידא: 

 

   -צההוא לא רו  מר אלי אלוש:

 

   -אני רוצה לומר דבר כזה מר חיים ברוידא: 
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 הוא לא רוצה לתת לי לסיים, להקריא את ההחלטה.    מר אלי אלוש:

 

   -אני רוצה לומר דבר כזה, עברת את הזמן שלך כבר מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה עברת את הזמן?    מר אלי אלוש:

 

 עברת את הזמן.   מר חיים ברוידא: 

 

  -קורא את ההצעה לסדראני   מר אלי אלוש:

 

   -עזוב, עזוב, בסדר. אני הבנתי את הדברים מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה קשור זמן?    מר אלי אלוש:

 

 הבנת את הדברים שלך.   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אני רוצה להקריא את ההצבעה.   מר אלי אלוש:

 

   -בסדר. אבל אתה מושך את הזמן, יש לך דקה מר חיים ברוידא: 

 

 לא מושך.   אלי אלוש:מר 

 

 יש לו זמן.    דוברת:
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 הנה אז אני אומר.    מר אלי אלוש:

 

 תקרא, אני מנהל את הישיבה ולא הוא.   מר חיים ברוידא: 

 

והמסמכים    מר אלי אלוש: החומרים  כל  העברת  על  מחליטה  העיר  מועצת  החלטה,  הצעת 

עיריית  של  המשפטית  ליועצת  העיר,  מועצת  חברי  בידי  וכן    המצויים  סובל,  תהילה  עו"ד  רעננה, 

 מבקרת העירייה גברת גילת פלג, לצורך קבלת חוות דעת משפטית 

וזאת   חורב.  ספר  בית  וביצוע  לתכנון  הפיתוח  תקציב  לאישור  ההחלטות,  קבלת  הליך  תקינות  לגבי 

חיים   המועצה  חבר  של  עניינים  לניגוד  לכאורה  החשש  ולאור  לעיל,  המפורטים  הממצאים  לאור 

 ו/או אחרים, ואני מדגיש ו/או אחרים, בהליך קבלת ההחלטות בנושא בית ספר חורב.   גולדמן

 

 כל כך הקצאות היו, כל כך הרבה קרקעות נבנו לכל מיני עמותות...    : גב' דרורה כהן

 

   -אני רוצה לומר דבר כזה מר חיים ברוידא: 

 

 אף פעם לא... את שיקולי דעת, אף פעם.   : גב' דרורה כהן

 

 אני רוצה לומר דבר כזה.   ם ברוידא: מר חיי

 

 אז אולי זה הנוהל למינהל תקין.    דוברת:

 

   -אלי, אני רוצה להגיד לך דבר כזה תקשיב מר חיים ברוידא: 
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 מה זה השנאה הזאת?    : גב' דרורה כהן

 

עיריית   מר חיים ברוידא:  מתוך  השחיתות  כל  את  להוציא  ראשון  דבר  לפעול  צריכים  אנחנו 

פה הרבה שחיתות. הדבר הזה שאתה מנסה ליצור פה איזה שחיתות כביכול, שאנשים עשו  רעננה, ויש

פה כדי לנסות להשיג, זה שקר וכזב. ואני אגיד לך למה אלי, אם אתה תלך לראות איך הילדים האלה 

לומדים, אתה לא תעכב את הדבר הזה. כיוון שמי שיושב כאן היום, זה אנשים שמשרתים בצה"ל, זה 

שאני  אנשים   עד  שקופים  היו  הם  שלהם,  לילדים  זה  התקווה,  ושרים  שלהם  לדגל  כבוד  להם  שיש 

 נכנסתי... 

 

  -רגע, ואלה שיושבים על השולחנות גב' דבי סלוצקי: 

 

 ...אז רגע בוא גב' מירב מאיר: 

 

  -אל תצחקי עליהם, אל תצחקי עליהם מר חיים ברוידא: 

 

  -האני לא צוחקת, אבל כולנו פ גב' מירב מאיר: 

 

 אני כל הזמן שוכח את השם שלך, אבל אל תצחקי אליהם.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

אלי, אלי תקשיב רגע, רגע דרורה דקה, חבר'ה תדעו אתם, תדע רחמים ותדע  מר חיים ברוידא: 

  -ניר, עליהם אני לא מדבר, כי הם לא רוצים ממילא שיהיה בית ספר חרדי ברעננה

 

 נכון. זה לא    דובר:
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 אל תדבר... לא נכון. זה לא נכון.  גב' דבי סלוצקי: 

 

אלי, לתקן   מר חיים ברוידא:  פז  לך הזדמנות  יש  לך הזדמנות,  יש  היו שקופים.  הילדים האלה 

 עוול נורא. המקום שאנחנו קבענו מבחינתם הוא מקום שהוא ראוי.  

 

 אני תומך בזה.    מר אלי אלוש:

 

   -זה. אף אחדאתה תומך ב מר חיים ברוידא: 

 

 אני תומך.   מר אלי אלוש:

 

   -אף אחד לא עשה פה שום קומבינות. הניסיון לייצר, יושב פה עודד מנשה מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא צריך לשכנע אותי.   מר אלי אלוש:

 

יושב פה עודד מנשה שהילדים שלו לומדים שם, יושב פה מאיר גרידי שיו"ר  מר חיים ברוידא: 

   -לא מתביישים לדבר על הדבר הזה? הרי זה חיפוש ציניפסגות, אתם 

 

  -אדוני  מר אלי אלוש:

 

 חיפוש ציני. אנחנו נצביע על ההצעה שלך.   מר חיים ברוידא: 

 

   -מה הבעיה בשבילך  מר אלי אלוש:
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 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

   -מה הבעיה לך שהדבר הזה יעבור לבדיקה  מר אלי אלוש:

 

 אני יכול בבקשה לדבר?   לורן:  מר משה עייאש

 

   -שהיועצת המשפטית  מר אלי אלוש:

 

  -תקשיב אני אומר לך, אם הדבר הזה מר חיים ברוידא: 

 

 ... בעד, מה אתה רוצה?    מר אלי אלוש:

 

 תקשיב, אם הדבר הזה יעבור לבדיקה, ואני אומר לך לא יהיה בית ספר.   מר חיים ברוידא: 

 

 למה?   מר אלי אלוש:

 

  -לא יהיה חיים ברוידא: מר 

 

 למה?  גב' מירב מאיר: 

 

 למה? יש משהו לא תקין?   גב' דבי סלוצקי: 

 

משרד החינוך לא יאשר אם אנחנו לא נביא את זה. אתה צריך להבין, משרד   מר חיים ברוידא: 
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 החינוך לא יחכה לאלי אלוש לבדיקה של אלי אלוש.  

 )מדברים יחד(  

 

 ש לו"ז.  יש לו"ז... י  : גב' דרורה כהן

 

 חיים יש לי שאלה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה אנחנו...   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא הצבעה על בית הספר.  מר ניר קריסטל: 

 

יודגש כי עבודת העירייה בנושאים חינוכיים ובכלל בתכנון והקמה או בשדרוג  מר אריאל הילדסהיימר:

מקצוע שיקולים  מתוך  נעשית  חינוך,  מוסדות  מתבצעת של  המטה  עבודת  ופדגוגיים.  ענייניים  יים 

מוצע   כן  על  החינוך,  משרד  עם  ובתיאום  ציבורית  בנייה  מחלקת  הנדסה,  אגף  החינוך,  אגף  בשילוב 

  -להסיר ההצעה מסדר היום

 

 בסדר תן לנו להצביע.    מר אלי אלוש:

 

   -מי בעד ההצעה מר חיים ברוידא: 

 

   -אם אתה אמרת גב' דבי סלוצקי: 

 

מי בעד ההצעה של אלי? רגע, אל תפריעי לי עכשיו, מי בעד ההצעה של אלי?  ים ברוידא: מר חי

 מי בעד ההצעה של אלי. אוקיי. 
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 אתה בעד חורב?   מר משה עייאש לורן: 

 

 אנחנו בעד בדיקה.   גב' מירב מאיר: 

 

 ברור, בעד חורב כן.    מר אלי אלוש:

 

 גמור, בסדר גמור.  מי נגד? מי נגד? אוקיי, בסדר  מר חיים ברוידא: 

 

 מה התוצאה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 8, 9 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ... 8בעד,  9 מר חיים ברוידא: 

 

  -להסביר שגם הילדים האלה צריך להסביר ראש העיר, צריך  מר אילן כהן:

 

 עוד לא הגענו, אנחנו עוד שנייה מגיעים לתב"רים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נמצאים במבנה מסוכן, מבנה מסוכן.   כהן:מר אילן 

 

 עוד לא הגענו להצבעה על התב"רים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

חברים אני אומר לכם דבר אחד, ובאמת אני מתחייב בפניכם, לא יהיה מצב   מר חיים ברוידא: 
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 אות, ילדים עם כיפה ובלי כיפה.  רעננה נעשה בידול בין ילדים עם פשב

 

 אתה עושה כשאתה מעביר אותם לאזור התעשייה. אתה עושה את הבידול.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא עושה שום בידול.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לוקח אותם לאזור התעשייה.  מר ניר קריסטל: 

 

 הם מבסוטים מזה.   מר חיים ברוידא: 

 

רוצים,   אתה לוקח אותם לאזור התעשייה, אתה עושה את הבידול שאנחנו לא מר ניר קריסטל: 

 אנחנו רוצים אותם בתוך העיר. 

 
 אני יכול לדבר בבקשה חיים?  מר משה עייאש לורן: 

 

 :הצבעה

  9 –בעד 

  8 – גדנ

 החלטה: 

על העברת כל החומרים והמסמכים המצויים בידי חברי  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר  

סוב תהילה  עו"ד  רעננה,  עיריית  של  המשפטית  ליועצת  העיר  גב'  מועצת  העירייה  למבקרת  וכן  ל, 

גלית פלג, לצורך קבלת חוות דעתם המשפטית לגבי תקינות הליך קבלן ההחלטות לאישור תקציב  

החשש,   ולאור  לעיל  המפורטים  הממצאים  לאור  וזאת  חורב,  ספר  בית  וביצוע  לתכנון  הפיתוח 

ו/או אחרים בהליך קבל גולדמן  חיים  עניינים של חבר המועצה  לניגוד  בנושא  לכאורה,  ת החלטות 

   בית ספר חורב.  
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אישור מועצת העיר להארכת תוקף חוק עזר לרעננה )שמירה, אבטחה וסדר ציבורי(,  .4

 .2017 –התשע"ז  

 

, אישור מועצת העיר להארכת תוקף חוק עזר לרעננה, 4טוב חבר'ה אני בסעיף  מר חיים ברוידא: 

שוב היום  מביאים  אנחנו  ציבורי.  וסדר  אבטחה  עזר    שמירה,  חוק  תוקף  להארכת  הבקשה  את 

מצומצמ במתכונת  אנחנו   תלשמירה,  הפנים,  משרד  החלטת  פי  על  כזכור  בעניין.  אפרט  וכבר  יותר 

 נדרשים להאריך את תוקף חוק העזר לשמירה. 

יש צורך שוב להאריך את    31.12.21-לאור העובדה שתוקף הגבייה מכוח חוק העזר הנוכחי הסתיים ב 

דגיש, מדובר בחוק עזר חשוב מפאת מעטפת הביטחון האישי בעיר, אשר מאפשרת  תוקפו. ואני שב ומ

הביטחון סיירת  באמצעות  הביטחון  בתחום  בשנה  פניות  באלפי  ולטפל  להפעיל  הצלת לנו  לרבות   ,

 -חיים, מניעת פריצות, סיוע במצוקות, שירותים חיוניים

 )מדברים יחד(  

 

 חד משמעית, חד משמעית.   : גב' דרורה כהן

 

 אני מעריך אותו.     דובר:

 

 -יש עוד מעט הצבעה, יש עוד מעט הצבעה  מר אלי אלוש:

 

  -אלי, אלי מר חיים ברוידא: 

 

 על בית ספר חורב, אתה שכנעת אותי עכשיו.    מר אלי אלוש:
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אירועים  מר חיים ברוידא:  הצלה,  אבטחה,  לבטיחות,  הנוגעים  מורכבים  במקרים  טיפול 

 מדם ליבו, מדם ליבו הוא מדבר.   מיוחדים, אלי הוא מדבר

 

 תגיד לי אתה מעודד הפעלת...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

בחופשים  מר חיים ברוידא:  תגבור  וסיירת  ילדים  גני  סיירת  הפעלת  מיוחדים,  אירועים 

כולם  תוקף.  הארכת  בעד  הצביעו  זה,  שולחן  סביב  מהיושבים  נכבד  חלק  היום  עד  ועוד.  ובמועדים 

ל הטיעון  אינו  כמעט.  הרגיל  התקציב  תוך  אל  ההוצאות  את  ולהעביר  העזר  חוק  את  לבטל  נטען  פי 

כ של  משמעותי  סכום  לעכשיו  מעכשיו  להעמיס  ניתן  לא  כי  העירייה  גזבר  ונימוק  הסביר   10-רציני. 

להבין דבר    םמיליון ₪ על התקציב הרגיל, וצעד זה אינו ישים, אינו ריאלי ואינו אפשרי. אתם צריכי

רול  ימיליון ₪, התקציב רוב רובו הוא תקציב קשיח. על הפ   840-תכלים על התקציב כאחד, אתם מס

צעד כזה יהפוך את התקציב המאוזן שהוגש  אי אפשר להעמיס את הדברים האלה.    7%-שנשאר של ה

 לתקציב בחוסר על כל המשתמע מכך. 

ר, ולהימנע מפעילות  במקרה כזה אנו נאלץ לבטל את סיירת הביטחון, את סיירת גני הילדים והתגבו

למציאות  אחזור  לא  אני  וחלק.  חד  באופן  זה  את  אומר  זה.  מתקציב  המתבצעות  האישי  הביטחון 

חוק השמירה   פי  על  היינו. היקף התקציב הכולל מאגרת השמירה  איפה  יודעים  בה, שאתם  שהיינו 

על   היום  עד  פ  11.5עמד  רב,  במאמץ  בנושא  שנערכו  פגישות  חשיבה,  לאחר   .₪ העירייה  מיליון  עלה 

מיליון ₪. יודגש כי    9.9להפחית את היקף התקציב הכולל שייגבה מאגרת השמירה, והוא יעמוד על  

תקציב העירייה הצטמצם והופחת בהתאמה. העירייה גיבשה תחשיב מעודכן לפיו שיעור ההיטל לכל  

על   ויעמוד  יופחת  הנכס,  של  הבנוי  משטחו  ב  2.45לעומת    2.08מ"ר  וזו  בעבר,  בשורה שנגבה  החלט 

 חשובה לתושבים. 

כאמור בזכות חוק השמירה ופועלות סיירת הביטחון, שביעות הרצון מהביטחון האישי ברעננה הוא  
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ביותר בארץ, למעלה מ פי סקר    90%-מהגבוהים  עוד דבר, מדובר בynetעל  ₪    17-. אני רוצה לומר 

חודש. לדברים האלה פניתם  ₪ ב  17לחודש, ואתם מנסים פה להפוך את כל הקופה ולנסות להסביר,  

הספר,  בבתי  הניקיון  את  להקטין  מאיתנו  ביקשתם  פה,  רשום  הכול  לעשות,  מאיתנו  וביקשתם 

תקציב אירועים, ביקשתם מאיתנו ביטול אירועים ופסטיבלים מתוכננים.   םביקשתם מאיתנו לצמצמ

   -ביקשתם צמצום אירועי אומנים במשכן

 

 ק לבזבז.  ביקשתי שתפסי גב' רונית ויינטראוב: 

 

הספורט,   מר חיים ברוידא:  במרכז  הניקיון  תקציב  צמצום  הספורט,  אירועי  צמצום  ביקשתם 

  -צמצום הוצאות מדריכים

 

 ההצגה שלך היא מניפולטיבית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ברור.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה הכול רשום, ניר מוקלט.  מר חיים ברוידא: 

 

 וקלט, אני גם אסביר. נכון אני מ מר ניר קריסטל: 

 

צמצום הוצאות פעילות, הגדלת הגבייה מהמשתתפים. כלומר שמי שלא ישלם  מר חיים ברוידא: 

  -₪ האלה, יוציא מכיסו יותר כסף בתשלום 17-את ה

 

 לא נכון.  מר מיכאל רייזמן: 
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הוצא מר חיים ברוידא:  צמצום  העיר,  חזות  ניקיון,  הוצאות  וצמצום  אביב  תיכון  ות  כרטיסים. 

 ₪.   17צמצום היקף הפעילות. ייעוץ משפטי, כוח אדם צמצום, הכול בשביל  -שוטף, טאטוא רחובות 

 

 כן, כן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

המועצה   מר חיים ברוידא:  חברי  מתנדבים    –הוצאות  מועצת  הוצאות.  צמצום    –צמצום 

שיפגע לכם בתקציב   צמצום הוצאות, הבחור הזה, הבחור הזה הוא זה  –הוצאות. דוברות והסברה  

צמצום תמיכות. מרכזי הנוער וצעירים, הגדלת הכנסות משתתפים, של בני הנוער   –העירוני. תמיכות  

₪, אתם רוצים שהם ישלמו מכיסם את הדברים.    17שלנו, במקום שההורים שלהם או הם ישלמו  

בה יותר כספים.   בריכת שחייה, הגדלת הכנסות משתתפים ממינויים, שהבריכה העירונית שלנו יגבו

בכיס אחד   ₪ האלה ימנעו את כל הדברים האלה. ואתם לקחתם ואתם מורידים  17-אתם מבינים שה

 ומעבירים לכיס שני. בכיס שאתם מציעים זה הרבה יותר. 

 

 לא, לא, ממש לא.   מר ניר קריסטל: 

 

מוק מר חיים ברוידא:  הכול  הציבור,  על  המערכת  עלות  העמסת  כרטיס,  כל  כרטיס,  לט כל 

 חבר'ה, הכול מוקלט.  

 

 הכול מוקלט.  מר ניר קריסטל: 

 

עסקים, צמצום הוצאות. חניון מטרופולין, הגדלת השכירות. דיבידנד מתאגיד   מר חיים ברוידא: 

רעננה,  לתושבי  ואומר  חוזר  אני  אז  להיות.  בכלל  יכולים  שלא  דברים  זה  הדיבידנד,  הגדלת  המים, 

 הצביעו בכל השנים באופן אוטומטי לזה.  ₪ בחודש, שהאנשים האלה 17מדובר על 
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 לא נכון. לא נכון.   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -מצבה של עיריית רעננה מר חיים ברוידא: 

 

 למה לא נכון?  מר משה עייאש לורן: 

 

 מצבה של עיריית רעננה בימים אלה יותר טוב מכל התקופות שהיו.   מר חיים ברוידא: 

 

 זיר לתושבים את מה שהתחייבת? אז למה אתה לא מח מר ניר קריסטל: 

 

   -אני החזרתי מר חיים ברוידא: 

 

 אתה התחייבת.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אני החזרתי לתושבים מר חיים ברוידא: 

 

 אני התחייבתי...   מר ניר קריסטל: 

 

   -בשנה שעברה מר חיים ברוידא: 

 

 זרת אותם?  מיליון ₪, למה לא הח 8.5לא החזרת. אתה חייב להם עוד  מר ניר קריסטל: 

 

   -בקדנציה שלפני מר חיים ברוידא: 
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 רפפו.  תלא בקדנציה, לא מעניין אותי מה היה לפני  מר ניר קריסטל: 

 

  -תקשיב רגע מר חיים ברוידא: 

 

  -בקדנציה שלך אני ישבתי לידך מר ניר קריסטל: 

 

 רפפו.  תתקשיב, לא  מר חיים ברוידא: 

 

אנחנו   מר ניר קריסטל:  לתושבים,  עדיין  התחייבנו  להם  לא    8.5חייבים  אתה  למה   .₪ מיליון 

 רוצה להחזיר אותם ואני כן? 

 

 על מה אתה מדבר? על מה אתה מדבר?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אראה לך את זה במתמטיקה.  מר ניר קריסטל: 

 

 על מה אתה מדבר בחייך?   מר חיים ברוידא: 

 

  -2019מהעלאת ארנונה של  מר ניר קריסטל: 

 

   -אני חוזר ואומר אתה ידא: מר חיים ברו

 

   -... על האוטומט של משרד הפנים, תיקח תנכה מר ניר קריסטל: 
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   -אני חוזר ואומר אם היית ממשיך בתפקידך מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה התחייבת וגם אני התחייבתי. הייתי עדיין עומד איתך מר ניר קריסטל: 

 

  -בשביל זה מר חיים ברוידא: 

 

 ת אחת הסיבות שאני לא איתך. זא מר ניר קריסטל: 

 

 הוא ביטל את הארנונה.  ניר בשביל זה מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -כי המילים שלי מר ניר קריסטל: 

 

 בשביל זה הוא ביטל בשנה שעברה את הארנונה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה שאני מוציא מהפה לתושבים אני...  מר ניר קריסטל: 

 

 ה שעברה ביטלתי, אני מסתכל מצוין.  אני בשנ מר חיים ברוידא: 

 

 ... תשאל אותם למה אתה לא מוכן לקיים את מה שאמרת להם.  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא ביטל את הארנונה בשנה שעברה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אתה תסלח לי מר ניר קריסטל: 
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 רשויות בכל הארץ.   11 מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -מיליון ₪ 8.5אבל אריאל נשארו עוד  זה עדיין מר ניר קריסטל: 

 

   -₪, אתה מוכן 17 מר חיים ברוידא: 

 

שלך   מר ניר קריסטל:  ההתחייבות  את  לקיים  רוצה  לא  ואתה  לתושבים  התחייבת  אתה 

 לתושבים. 

 

   -אתה מוכן ניר קריסטל מר חיים ברוידא: 

 

ושבים, ואני מתכוון  בדיוק בשביל זה אני לא איתך. כי אני הוצאתי מילה לת מר ניר קריסטל: 

 לעמוד בה. 

 

   -ניר הסיירת מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -הרי לא הלכת לבד מר חיים ברוידא: 

 

   -מיכאל ישב איתי מר ניר קריסטל: 

 

  -הסיירת תהיה על הידיים שלך מר אריאל הילדסהיימר:

 

הידיים  הסיירת לא תהיה על הידיים שלי, תבטל את הסיירת היא תהיה על   מר ניר קריסטל: 

 שלך. 
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 היא תבוטל, היא תבוטל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 טוב חבר'ה בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אם תבטל היא תהיה על הידיים שלך. אתה מרמה את התושבים.  מר ניר קריסטל: 

 

 ממש לא.  מר חיים ברוידא: 

 

   -כשאתה מדבר על זה שאנחנו רוצים פחות הופעות מר ניר קריסטל: 

 

 אתה משדר גם בפייסבוק דברים שלא... לציבור.   ית ויינטראוב: גב' רונ

 

  -אבל הדבר היותר חשוב לתושבי העיר מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מטעה עכשיו את הציבור.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הדבר היותר חשוב.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה מרמה את הציבור.   מר ניר קריסטל: 

 

  -הדבר היותר חשוב, יותר חשוב דא: מר חיים ברוי
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 זה משהו שאתה לא מבין.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מטעה ברגעים אלה את הציבור, חיים ברוידא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה קורה לך? מה קורה לך? למה את צועקת?  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אתה יורד נמוך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רים שקרים.  אתם מדב מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

בפחות ממה שהוא   מר ניר קריסטל:  להגדיל  דברים שביקשנו  זה  כל מה שהוא הקריא קודם, 

 רצה. 

 

 חיסכון... לא העליתם.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 הכול רשום, אני אגיד לך בדיוק. אתה רצית להגדיל את הניקיון...   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 מיליון ₪.   6-אפילו לא הצלחתם להגיע ל מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה אומר.   מר ניר קריסטל: 

 

 ... חיסכון מלא של העלות של הסיירת שאתם רוצים לבטל.  גב' ענבר הוכברג: 



 לולחברת התמ ו לוגעיריית רעננה                                                                                        
 30.01.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 98 
 

 

 מיליון ₪.   12מיליון ₪ מתוך  5מיליון ₪ הגעתם,   5מיליון ₪ ניר,  5-הגעת ל מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בדיוק.  אני יודע  מר ניר קריסטל: 

 

 זה מה שהגעתם.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הצבעה, בואו נצביע.   מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪?   12-הגעתם ל גב' ענבר הוכברג: 

 

 סבבה, בואו נצביע.   מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.   5 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה אתם לא עונים?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 ון ₪.  מילי 5 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בואו נצביע.  מר ניר קריסטל: 

 

תקציב   גב' ענבר הוכברג:  הכנתם  אם  הגעתם?  לא  או  הגעתם  קרה?  מה  עונים?  לא  אתם  למה 

 ועשיתם שיעורי בית, אז תראו לנו. 
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 אני אסביר לך את זה בנפרד ותראי...  מר ניר קריסטל: 

 

 סביר.  אנחנו מציעים את זה... לא אני ואתה, בוא ת גב' ענבר הוכברג: 

 

 אוקיי חבר'ה מיכל רוצה להגיד, מיכל בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

לי   גב' מיכל ברם: יש  התקופה.  כל  כאן  הייתי  לא  כי  להבין,  רגע  רוצה  ואני  תוהה  קצת  אני 

 שאלה. ניר יצא לך להעביר כמה תקציבים?  

 

 איך?  מר ניר קריסטל: 

 

 כמה תקציבים?    גב' מיכל ברם:

 

 ה התשיעי שלי.  ז מר ניר קריסטל: 

 

 איך?   גב' מיכל ברם:

 

 זה התשיעי שלי.   מר ניר קריסטל: 

 

דרישה    גב' מיכל ברם: איזו  לך  היה  פעם  אי  האם  טועה,  אני  אם  אותי  תקן  התשיעי.  זה 

 נחרצת להוריד את אגרת האבטחה? תקן אותי אם אני טועה, לא נראה לי.  

 

   -אני אגיד לך שלא. כי התשובה היאאני לא אתקן אותך אם את טועה,  מר ניר קריסטל: 
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   -לא, לא, אני עכשיו  גב' מיכל ברם:

 

אותך   מר ניר קריסטל:  מעניין  לא  אם  הסתיימה,  שיחתנו  הסתיימה.  השיחה  לא,  לא,  לא, 

   -לשמוע גם את התשובה

 

   -לא, אני רוצה  גב' מיכל ברם:

 

 אז תמשיכי לתהות לבד.   מר ניר קריסטל: 

 

 אסיים לשאול.  אני   גב' מיכל ברם:

 

  -את יכולה להמשיך לתהות  מר ניר קריסטל: 

 

 אני אסיים לתהות, ואחר כך תענה לי בשמחה.    גב' מיכל ברם:

 

 אני לא רוצה.   מר ניר קריסטל: 

 

הצעה   גב' מיכל ברם: הייתה  אפילו  נכון,  זוכרת  אני  אם  דרישתך.  הייתה  איפה  תוהה  אני 

  -י טועה. אבל...ומאוד רצו שתיכנס לקואליציה, אם איננ

 

 את טועה.  מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה מאוד מאוהב באופוזיציה  גב' מיכל ברם:
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 פה את מאוד טועה. פה את מאוד טועה.   מר ניר קריסטל: 

 

להציע    גב' מיכל ברם: ורק  לשבת  נעים  מאוד  זה  כי  באופוזיציה,  מאוהב  מאוד  שאתה  או 

א תהיה אחראי עליהם. אני לא הייתי כאן, אז תענה,  הצעות, שאין להם איזה שהם כיסוי, כי אתה ל

 -אני שואלת את עצמי. כשהיית אחראי על חזות העיר

 

 והביטחון.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 והביטחון, ביקשת להוריד? ביקשת להוריד תקציבים?   גב' מיכל ברם:

 

 ביקשתי להוריד את הארנונה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -טועה כי אם אני לא  גב' מיכל ברם:

 

   -ביקשתי להוריד את הארנונה, התחייבתי על זה מר ניר קריסטל: 

 

  -... אחת הטענות אם אני לא טועה  גב' מיכל ברם:

 

 באותה קואליציה איתך התחייבנו להוריד את הארנונה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -הייתה שאתה לא מצליח  גב' מיכל ברם:

 

 אחת.   הורדנו את הארנונה פעם מר חיים ברוידא: 
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 לא הורדנו את הארנונה, זה שקר.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

  -עובדים 300... הציע לי לפטר  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל דיבר איתך להוריד את הארנונה.  מר ניר קריסטל: 

 

 כן מיכל תמשיכי. מיכל תמשיכי.  מר חיים ברוידא: 

 

הרצו  גב' מיכל ברם: שביעות  חוסר  אז  נאלצת  כשנכנסתי  ולכן  בתקציבים,  לך  שפגעו  היה  ן 

 לצאת החוצה, אם אני לא טועה. 

 

 לא, אז את טועה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל זה אחד.   גב' מיכל ברם:

 

 אז את טועה.  מר ניר קריסטל: 

 

תקציבים    גב' מיכל ברם: המון  זה  מה  לך  יש  רייזמן,  ורונית.  רייזמן  לגבי  תוהה  אני  עכשיו 

קדנצ אבל  כספים  שהעברת,  בוועדת  טועה  לא  אני  אם  קודמת,  אני    6יה  העיר.  ראש  אצל  מנדטים 

מנסה לדמיין אותך נכנס למשרד לזאביק, אומר לו אני לא מעביר את התקציב, אם אתה לא מבטל 

  -אותך את אגרת השמירה. איך שהוא לא מצליחה לדמיין

 

 ארנונה.   בילסקי לא העלה ארנונה, בילסקי לא העלה גב' רונית ויינטראוב: 
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 את לא מסוגלת לראות מה.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 היא מדברת.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אתם מביכים את עצמכם.   מר חיים ברוידא: 

 

... סגנית ראש העיר בשכר שלאחרונה למדנו שראש משרד שאין לזה צורך וזה    גב' מיכל ברם:

ז אותך,  לרצות  כדי  פוליטית  גחמה  הייתה  לזה.  רק  נחזור  אבל  האחרונים.  מהחודשים  למדנו    5ה 

   -מנדטים, סגנית ראש העיר בשכר 5מנדטים, כן 

 

 תקציב יותר גדול.   גב' ענבר הוכברג: 

 

ב  גב' מיכל ברם: זה, אבל לא עשיתם. מנסה   6-אתם  יש לכם רוב להעביר את  מנדטים כבר 

   -את אגרת השמירה איך שהואלדמיין אותך נכנסת לזאביק למשרד אומרת לו חייבים להוריד 

 

 אנחנו הצבענו נגד. הצבענו נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 עם זאביק? עם זאביק?    גב' מיכל ברם:

 

 כן.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 איזה זאביק?   מר אילן כהן:
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 )מדברים יחד(  

 

 רבע שעה ישיבה.    מר אילן כהן:

 

 סליחה לא סיימתי.    גב' מיכל ברם:

 

 משיכי, תמשיכי.  ת  מר אילן כהן:

 

אומרת    גב' מיכל ברם: כל    5זאת  לקדם  יכולה  פניו  על  בשכר  העיר  ראש  סגנית  מנדטים, 

אג'נדה שאת רוצה, אבל כנראה לא. אולי הפעם היחידה שדרשת את זה, זה היה כשחופרי שהיית רגע 

   -אחת מסקנות, 2באופוזיציה, אז כנראה את צריכה להיות באופוזיציה, או המסקנה שמתבקשת, 

 

 את היית איתי בקואליציה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מפריע לי.    גב' מיכל ברם:

 

 אתה לא תגרור עליי דברים שלך.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אתה מפריע לי. המסקנה האחת שמתבקשת פה רונית, אני מבינה...    גב' מיכל ברם:

 

 מקובל.   לא נוח לה, אז היא לא מקשיבה לך. זה לא גב' ענבר הוכברג: 

 

  -המסקנה שמתבקשת זה אחד  גב' מיכל ברם:

 



 לולחברת התמ ו לוגעיריית רעננה                                                                                        
 30.01.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 105 
 

... זה בסדר, את עונה לה יופי, זו דרך מאוד מאוד יפה, זה יקדם אותך להרבה  גב' רונית ויינטראוב: 

 עשייה. 

 

 הלוואי ותהיי חצי ממה שהיא עושה. בלי שכר.   מר חיים ברוידא: 

 

 עוד פעם אתה...   מר ניר קריסטל: 

 

פניו    גב' מיכל ברם: על  כי  זה קול מבוזבז,  או שקול מר"צ  זה אחד,    5המסקנה שמתבקשת 

   -מנדטים סגנית ראש העיר, לא מצליחה להוביל את האג'נדה שהיא רוצה ולדפוק חזק על השולחן

 

 ... לא מסכימים איתך, אנחנו הסיעה הגדולה ביותר רוב הזמן.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 תבקשת. אבל זאת המסקנה המ  גב' מיכל ברם:

 

 לא לאורך זמן.   מר חיים ברוידא: 

 

שאו שזה בעצם קול מבוזבז... המסקנה שמתבקשת שזה לא באמת אג'נדה,    גב' מיכל ברם:

אתם   כי  מהציבור,  רצון  חוסר שביעות  בצורה אקטיבית  לייצר  פה,  כולכם  רצון של  שהוא  איזה  זה 

  -דורשים פה להוריד כל מיני דברים

 

   -די, את יכולהזה הד מר ניר קריסטל: 

 

   -להוריד כל מיני דברים  גב' מיכל ברם:
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 כשהיא מדברת היא רוצה שיקשיבו לה, נכון?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 שלדעתי אין לכם מנדט בכלל לדרוש אותם. ואני זורמת.   גב' מיכל ברם:

 

 לא מפנימים, אבל...   גב' ענבר הוכברג: 

 

סקר  גב' מיכל ברם: שהוא  איזה  לכם  יש  התושבים,   האם  כל  של  אמיתי  אבל  קהל  דעת 

הזה,   הסכום  שעבור  ואומרים  ל  17שבאים  בממוצע  בניקיון    100-₪  להם  שירד  מוכנים  הם  מ"ר, 

  -במוסדות החינוך, והם מוכנים

 

 בביטחון.   מר אילן כהן:

 

של    גב' מיכל ברם: התקציב  היה  מה  גם  לי  ותזכירי  וספורט...,  התרבות  אירועי  את  לבטל 

 , לדעתי היו המון אירועים, המון אירועים. 95 החגיגות

 

 מיליון ₪   3מעל  מר חיים ברוידא: 

 

 זה היה מעולה.    גב' מיכל ברם:

 

 מיליון ₪.   3מעל   : גב' דרורה כהן

 

   -ואני חושבת שהתושבים  גב' מיכל ברם:

 

 . 95גם  מר חיים ברוידא: 
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 זה.   ואני חושבת שגם התושבים מאוד אהבו את  גב' מיכל ברם:

 

 זה כבר הצעה לסדר של הישיבה הבאה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אז כך שאני לא באמת חושבת שיש לכם מנדט. אם באמת האינטרס  גב' מיכל ברם:

 

 חבר'ה לא נוח לכם לשמוע את זה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אם באמת האינטרס של התושב  גב' מיכל ברם:

 

 נוחים? מאוד נוח לנו.  אנחנו נראים לך לא ני מר ניר קריסטל: 

 

של    גב' מיכל ברם: האינטרס  פניו  על  אז  בידיים,  פה  משחק  היה  התושב  של  האינטרס  אם 

התושב שהכסף הזה יהיה צבוע, שהוא ישולם מחוץ לארנונה, כדי שהכסף הזה יהיה צבוע ויהיה אך  

 ורק לביטחון.  

 

 לסיירת.   מר אילן כהן:

 

 ולסיירת.   גב' מיכל ברם:

 

 ואת אומרת שאי אפשר לסמוך על השקיפות כאן?   נית ויינטראוב: גב' רו

 

 לא, לא קשור.   גב' מיכל ברם:
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 אה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

לא קשור. אבל כשיש נושא שהוא כל כך רגיש, ויש בו שירותים מאוד גדולים    גב' מיכל ברם:

 שלא ניתנים כנגד הכסף הזה. 

 

 שחייבים להימשך.   מר ניר קריסטל: 

 

בדרך    גב' מיכל ברם: להיות משולם  ימשיך  סך הכל האינטרס הוא של התושב שהכסף הזה 

נגיד והוא נכנס לתוך הארנונה, הרי זה ברור שזו דרישה  נגיד אני זורמת. בסדר?  הזאתי, אבל בואי 

 שהיא לא אחראית, שהכול מושת על התקציב.  

 

 למה?  מר ניר קריסטל: 

 

 שהיא לא אחראית. כי זו דרישה   גב' מיכל ברם:

 

 מיליון ₪.   3-מיליון ₪. אבל התקציב גדל ב  3-אבל התקציב גדל ב מר ניר קריסטל: 

 

   -לא דרשתם אותה בעבר  גב' מיכל ברם:

 

 מיליון.  3-אבל התקציב גדל ב מר ניר קריסטל: 

 

 כל הגדילה לחינוך.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 הכול לחינוך.   מר חיים ברוידא: 

 ( )מדברים יחד

 

 אתם פועלים ממניעים אישיים, זה שנאת חינם.    מר אילן כהן:

 

 אם אני הייתי... הייתי היום מודאג היום ניר.   מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר גמור.  מר ניר קריסטל: 

 

ונותנים    גב' מיכל ברם: ואומרים  באים  אתם  אם  גם  שלי,  האחרונה  בתהייה  אסיים  אני 

א גם  אז  אחרות,  רשויות  של  זה דוגמאות  שכביכול  אחרות,  רשויות  של  דוגמאות  נותנים  אתם  ם 

  -משולם פר

 

 מהרשויות במדינת ישראל לא גובות את זה.   3/4 מר ניר קריסטל: 

 

 -דרך הארנונה, אני מבקשת   גב' מיכל ברם:

 

 תני להם סיירת ביטחון, יהיה להם סיירת גן ילדים, יהיה להם סיירת...   מר אריאל הילדסהיימר:

 חד(  )מדברים י

 

כי    גב' מיכל ברם: ערים.  באותם  ניתן  שירות  איזה  לאחד  אחד  בדיוק  לדעת  מבקשת  אני 

   -לדעתי אין אח ורע

 

 אין, אין.  מר חיים ברוידא: 
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 לשירות שהסיירת נותנת...   גב' מיכל ברם:

 

 אין רשות שלא באה לפה ללמוד על הסיירת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -דייןאבל אני ע  גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד( 

 

  -... ללמוד על סיירת הביטחון מר אריאל הילדסהיימר:

 

ולא    גב' מיכל ברם: הקודמות  בקדנציות  זה  את  דורשים  אתכם  לדמיין  מנסה  עדיין  אני 

 מצליחה, לא מצליחה לדמיין אותך עושה את זה.  

 )מדברים יחד(  

 

 לאן את הולכת? זה נושא חשוב.    דוברת:

 

 אני רוצה לומר עוד דבר, אני רוצה לומר עוד דבר לסיכום.  ידא: מר חיים ברו

 

   -אלופה, אלופה, כל מילה  : גב' דרורה כהן

 

 מלמיליאן.  מר חיים גולדמן: 

 

   -הדבר היחיד מר חיים ברוידא: 
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 כל מילה מלמיליאן.   מר חיים גולדמן: 

 

   -הדבר היחיד שאתם היום עושים זו פגיעה מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, למה אתם לא מכניסים תושב?  נית ויינטראוב: גב' רו

 

זו פגיעה בתושבי רעננה נטו, וזה יהיה רשום על שמכם, אין לי כוונה להחזיר  מר חיים ברוידא: 

 -את רעננה למצב כלכלי לא טוב, כמו שהציג בשעתו רייזמן, וכמו

 

 אז תוריד את הבזבוז.   מר ניר קריסטל: 

 

 זבוז.  אין שום ב מר חיים ברוידא: 

 

אסור    דוברת: לדבר,  לתושבים  שאסור  יודעת  אני  החוצה,  לצאת  חייבת  אני  סליחה, 

 לתושבים לדבר במועצה.  

 

 זה לא דיון על הסיירת, זה דיון על כסף.   מר ניר קריסטל: 

 

  -רעננה... המשטרה ובית החולים של העיר הזאתהסיירת של    דוברת:

 

 נכון מאוד.  מר ניר קריסטל: 

 

 ... של הסיירת.     דוברת:
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 ורד נכון מאוד, ויש לה כסף מלא.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני טופלתי על ידי...    דוברת:

 )מדברים יחד(  

 

  -לא רונית לא רייזמן לא ניר  גב' מיכל ברם:

 

 מה קרה לכם?    : גב' דרורה כהן

 

ו הצעה  אני רוצה לבקש מכם לצאת... רוצה להכניס מישהו אחר, אין בעיה. ז   דוברת:

  -שלי זה בא ממני, כי הפוליטיקה שלכם

 

 לא מעניינת.   : גב' דרורה כהן

 

 לא מעניינת אותי.     דוברת:

 

  -סליחה ראש העיר, אתה יכול מר מיכאל רייזמן: 

 

 היא אומרת דברים מהלב.  מר חיים ברוידא: 

 

 מעניין אותי שאתם...     דוברת:

 )מדברים יחד(  

 

 רגישה בעיר רעננה. הכי חשובה והכי    דוברת:
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 יישר כוח, כל הכבוד.    מר אילן כהן:

 

 תודה רבה לכם.     דוברת:

 

האישה הזאת הייתה אמורה להיות תלויה על מודעת אבל ברעננה. מי שהציל  מר חיים ברוידא: 

  -אותם זה אנשים שאתם רוצים עכשיו

 

 לא, אנחנו לא...  מר ניר קריסטל: 

 

מתנג  : גב' דרורה כהן אתם  לא  למה  תפסיקו.  תפסיקו,  בעד,  תצביעו  מבינה.  לא  אני  דים? 

 מתנגדים, לא מתנגדים, לא מצביעים. תצביעו, תפסיקו. 

 

 -תפסיקי לצרוח, אנחנו מדברים על כסף מר ניר קריסטל: 

 

אתה מדבר על... פופוליסטית כי לא דרשת את זה בעבר. רונית לא דרשה את   גב' מיכל ברם:

  -זה, רייזמן לא דרש את זה 

 

 דרשתי בקואליציה.   מר ניר קריסטל: 

 

 דבי לא דרשה את זה.    גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד(  

 

מה    גב' מיכל ברם: בכלל  אין  ולכן  האבטחה.  את  להוריד  רוצה  אני  לו  אמר  לא  אחד  אף 
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 להתייחס בצורה עניינית להצעה שלכם. 

 

 אני יכול להעיר הערה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שים מסכה, בטח אתה יכול להעיר הערה.   מר חיים ברוידא: 

 

אני קצת משתומם על זה... איפה ואיפה כאשר קריאות ביניים פה מהציבור.   מר מיכאל רייזמן: 

חושב  אני  ובצדק.  אותו  להוציא  והחלטת  ביניים,  הערת  שהעיר  מישהו  כאן  היה  הקודמת  בישיבה 

בכל ישיבה אחרת, כאשר יש מישהו  שאתה צריך לפעול בדיוק באותה מידה, גם בישיבה הזאתי וגם  

   -מהקהל שאומר משהו, וצריך לצאת מהאולם

 

   -אז אני רוצה להגיד לך מר חיים ברוידא: 

 

אי  מר מיכאל רייזמן:  רק שנייה אחת, ביקשתי רשות דיבור. אני חושב שלפחות לשם ההגינות, 

 אפשר לעשות איפה ואיפה בין תושבי העיר.  

 

 ש ציני זה...  איזה שימו גב' דבי סלוצקי: 

 

  -ואם יש כאן מישהו שנפגע שיושב כאן מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני אענה לך.   מר חיים ברוידא: 

 

גם  מר מיכאל רייזמן:  להיות  צריך  אני חושב שזה  אז  על הערה,  בפעם הקודמת  שהוצאת אותו 

   -עכשיו. ואם לא, אז תבוא ותגיד סליחה, אני מצטער
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   -סליחה כאשר בן אדם לוקח ופוגעאני לא אגיד  מר חיים ברוידא: 

 

 מי פגע?  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -הוא, הדברים שלו הייתה פגיעה מר חיים ברוידא: 

 

 היא גם פגעה, היא פגעה בי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 היא לא פגעה בשום דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 היא פגעה בי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מדברת מדם ליבה.   אדוני האישה הזאתי מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

   -אתה צריך לנהל מר מיכאל רייזמן: 

 

די חבר'ה נעבור להצבעה שמית לפי סדר הישיבה בנושא אגרת השמירה. אני   מר חיים ברוידא: 

 עובר. 

 

 אפשר שמית?   גב' מיכל ברם:

 

 כן, כן, ודאי שמית, איזו שאלה.  מר חיים ברוידא: 
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 אי, זה לא יעבור. שמית בווד מר ניר קריסטל: 

 

וסדר  מר חיים ברוידא:  אבטחה  שמירה,  לרעננה  עזר  חוק  תוקף  הארכת  בעד  את  האם  דבי, 

 ? 2017 –ציבורי תשע"ז 

 

 המופחת.   גב' מיכל ברם:

 

 אני נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 נגד. המופחת, המופחת נכון. עמית צור,  מר חיים ברוידא: 

 

 מירב מאיר.  גב' מירב מאיר: 

 

 אני רוצה לשאול את עמית צור.  יים ברוידא: מר ח

 

 לא שאלת את דבי, את דבי לא שאלת.  מר חיים גולדמן: 

 

אבטחה   מר חיים ברוידא:  שמירה,  לרעננה  עזר  חוק  תוקף  הארכת  בעד  אתה  האם  צור,  עמית 

 . 2017 –וסדר ציבורי תשע"ז 

 

 נגד.   מר עמית צור: 

 

את מר חיים ברוידא:  האם  מאיר,  מירב  שמירה,   נגד.  לרעננה  עזר  חוק  תוקף  הארכת  בעד 
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 ? 2017 –אבטחה וסדר ציבורי התשע"ז 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל כוסות חד פעמיים מאוד חשוב.   : גב' דרורה כהן

 

 כן בטח.   מר אילן כהן:

 

 תתביישו לכם.     דוברת:

 )מדברים יחד(  

 

ויינט מר חיים ברוידא:  עזר רונית  חוק  תוקף  הארכת  בעד  את  האם  ויינטראוב,  רונית  ראוב, 

 ? 2017 –לרעננה שמירה, אבטחה וסדר ציבורי התשע"ז 

 

 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

שמירה,   מר חיים ברוידא:  לרעננה  עזר  חוק  תוקף  הארכת  בעד  אתה  האם  רייזמן,  מיכאל 

 ? 2017 –אבטחה וסדר ציבורי התשע"ז 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

ניר קריסטל, האם אתה בעד הארכת תוקף חוק עזר לרעננה שמירה, אבטחה  מר חיים ברוידא: 
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 ? 2017 –וסדר ציבורי התשע"ז 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

שמירה,  מר חיים ברוידא:  לרעננה  עזר  חוק  תוקף  הארכת  בעד  את  האם  סגן,  ארז  איילת  נגד. 

 ? 2017 –אבטחה וסדר ציבורי התשע"ז 

 

 נגד.  איילת  ארז סגן:  גב'

 

שמירה,  מר חיים ברוידא:  לרעננה  עזר  חוק  תוקף  הארכת  בעד  אתה  האם  אלוש,  אלי  נגד. 

 ? 2017 –אבטחה וסדר ציבורי התשע"ז 

 

 נגד.   מר אלי אלוש:

 

רחמים שלום, האם אתה בעד הארכת תוקף חוק עזר נגד. ארז ברט אינו נוכח.  מר חיים ברוידא: 

 ? 2017 –חה וסדר ציבורי התשע"ז לרעננה שמירה, אבט

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

   -נגד. מיכל ברם, האם את בעד הארכת תוקף חוק עזר לרעננה שמירה מר חיים ברוידא: 

 

 כולנו בעד.   מר אילן כהן:

 

 הוא אומר אחד אחד.   מר משה עייאש לורן: 
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 ? 2017 –אבטחה וסדר ציבורי התשע"ז  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   ברם: גב' מיכל

 

 בעד. דרורה כהן,   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

ציבורי   מר חיים ברוידא:  וסדר  אבטחה  שמירה,  לרעננה  עזר  חוק  תוקף  הארכת  בעד  את  האם 

 ? 2017 –התשע"ז 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

לרעננ מר חיים ברוידא:  עזר  חוק  תוקף  הארכת  בעד  אתה  האם  כהן,  אילן  שמירה, בעד.  ה 

 ?2017 –אבטחה וסדר ציבורי התשע"ז 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

שמירה,   מר חיים ברוידא:  לרעננה  עזר  חוק  תוקף  הארכת  בעד  אתה  האם  גולדמן,  חיים  בעד. 

 ? 2017 –אבטחה וסדר ציבורי התשע"ז 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 
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עזר לרעננה שמירה, אבטחה  לורן עייאש, האם אתה בעד הארכת תוקף חוק   מר חיים ברוידא: 

 ?2017 –וסדר ציבורי התשע"ז 

 

לפני חודש וחצי כבר שאלת אותי את השאלה הזאת, והיה יותר כמעט יותר   מר משה עייאש לורן: 

  -מחצי

 

 זה גובה אחר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

באמת  מר משה עייאש לורן:  כדי  אחר  פתרון  הגזבר  עם  למצוא  מחודש  יותר  כבר  היה  סליחה, 

בלתי אפשרי.  שהה פעמים שזה  פעם אחת, כמה  ולא  הגזבר אמר  ולא הצלחתם.  צעה שלכם תעבור. 

   -מספרים לא נתונים

 

 אם אני אראה לך...   מר ניר קריסטל: 

 

 -זה לא נכון, זה לא נכון. אנחנו ישבנו איתנו מר משה עייאש לורן: 

 

 ת. הייתה ישיבה, למה לא הראיתם, הייתה לכם הזדמנו  גב' ענבר הוכברג: 

 

   -ביקשתי מכם מר חיים ברוידא: 

 

  -הייתה לנו מר משה עייאש לורן: 

 

 ביקשתי מכם...   מר חיים ברוידא: 
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ועדת כספים לפני שבוע ומעבר לקבל קללות, לא קיבלנו שום הסבר. היה לנו  מר משה עייאש לורן: 

  -לפני שבוע

 

 שעות ישבנו בישיבה ונתנו הצעות.  3.5 גב' דבי סלוצקי: 

 

 מיליון ₪.  12-נכון, שלא הגיעו ל  חר גלי:גב' ש

 

 מיליון ₪.   5-לא הגיעו ל מר חיים ברוידא: 

 

שהכי   12כן   מר משה עייאש לורן:  מה  אבל  נותנים?  שירות  חצי  זה  שמה  אומר  זה  אז   ,₪ מיליון 

   -מצחיק אותי, ניר, ניר

 

 אני ראיתי איך ניהלת את הזה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מד אותי מה...  אל תל מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא מבין...   מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה עם כל הכבוד, סליחה בבקשה...   מר ניר קריסטל: 

 

 סוכן תרופות.   מר חיים ברוידא: 

 

ניר סליחה, ניר סליחה, אני אומר לך, אני שמעתי מהגזבר שאני בטוח שהוא   מר משה עייאש לורן: 

 לתי אפשרי. יותר מומחה והוא יותר בקיא מכולנו, שזה ב
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 ואם אני אראה לך שזה אפשרי?  מר ניר קריסטל: 

 

 אז בגלל זה אני מצביע בעד, כי חשוב שבאמת השירות הזה ימשיך.   מר משה עייאש לורן: 

 

הזאתי   מר חיים ברוידא:  העירייה  את  שהוציא  אחראי  גזבר  פה  יש  לך,  ואומר  חוזר  אני  שוב 

   -מברוך גדול. לא אתה

 

 הגזבר... גם  מר ניר קריסטל: 

 

   -לא אתה עם הניסיון שלך, ואין לך ניסיון, אין לך ניסיון, אין לך ניסיון מר חיים ברוידא: 

 

  -... ואל תסביר לי מה הניסיון שלי מר ניר קריסטל: 

 

 אין לך ניסיון.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

שמירה, אבטחה וסדר גלי שחר, האם את בעד הארכת תוקף חוק עזר לרעננה   מר חיים ברוידא: 

 ?  2017 –ציבורי התשע"ז 

 

 בוודאי שאני בעד.    גב' שחר גלי:

 

שמירה,  מר חיים ברוידא:  לרעננה  עזר  חוק  תוקף  הארכת  בעד  את  האם  הוכברג,  ענבר  תודה. 

 ?2017 –אבטחה וסדר ציבורי התשע"ז 



 לולחברת התמ ו לוגעיריית רעננה                                                                                        
 30.01.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 123 
 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 וקיי. א 8,  9בעד. חיים ברוידא בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה?  9  מר אלי אלוש:

 

   -. אני נועל את הישיבה הזאתי, ואני אומר לכם דבר אחד, חבר'ה8, 9 מר חיים ברוידא: 

 

 אין לכם מנדט.    גב' מיכל ברם:

 

  -על הידיים שלכם זה יהיה גב' ענבר הוכברג: 

 

 אין לכם מנדט.    מר אילן כהן:

 

 ת. אתם... איך אתם לוקחים אחריו  גב' מיכל ברם:

 

 תשאלו את כל הציבור פה מה יגידו לכם, אין לכם מנדט.   מר אילן כהן:

 

  -זה מדהים מר ניר קריסטל: 

 

 שטיפת מוח עשו לכם.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 עשו לכם שטיפת מוח.   מר ניר קריסטל: 



 לולחברת התמ ו לוגעיריית רעננה                                                                                        
 30.01.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 124 
 

 )מדברים יחד(  

 

 ההיגיון עובד, רק ההיגיון.    : גב' דרורה כהן

 

 שטיפת מוח.  שטיפת מוח.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 חבר'ה סגרתי את הישיבה.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  8 –בעד 

  9 – גדנ

 החלטה: 

הארכת תוקף חוק עזר לרעננה )שמירה, אבטחה וסדר  לאשר  לא  מועצת העיר החליטה ברוב קולות  

 . 2017 –ציבורי(, התשע"ז 

 

        

  ______________________           ______________ ____ ____ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                      ראש העיר                

 
 


